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Z Á P I S N I C A  

z 21. zasadnutia Mestského  zastupiteľstva Stará Turá konaného dňa 23.10.2024 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Program rokovania:  

 

1. O t v o r e n i e, schválenie programu rokovania  

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľa zápisnice  

3. Správa hlavnej kontrolórky mesta o výsledku kontroly č. 3/2023 

4. Návrh na odpredaj nehnuteľnosti 

5. Informácia o aktuálnom hospodárení mesta 

6. Návrh rozpočtových opatrení a prehľad zrealizovaných rozpočtových opatrení k VII.  zmene 

rozpočtu mesta pre rok 2024 

7. Zriadenie rezervného fondu m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá pre zabezpečenie 

techniky  

8. Návrh programového rozpočtu mesta Stará Turá na obdobie 2025 - 2027 

9. Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky 

10. Rôzne 

11. Interpelácie poslancov 

 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 

 

21. zasadnutie Mestského zastupiteľstva Stará Turá (ďalej len „MsZ“) otvoril primátor mesta 

PharmDr. Leopold Barszcz (ďalej len „primátor mesta“ ) o 13:06 hod. Skonštatoval, že 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Prítomných bolo 8 poslancov. Ospravedlnení  boli poslanci 

Ing. Ivan Durec, Mgr.  Iveta Gavačová  a Mgr.  Michal Valenčík.  Poslanec  Mgr. Matej Antálek 

avizoval, že príde neskôr.   

Primátor mesta informoval, že v návrhu programu bodu číslo 4. – Návrh na odpredaj nehnuteľnosti, 

dá priestor na diskusiu občanovi mesta pánovi Miroslavovi Černáčkovi z ulice Sasinkova 756/11, 

ktorý má komentár k odpredaju pozemku na ulici Sasinkova.    

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, keďže v jednom bode programu na schválenie je 

potrebná nadpolovičná väčšina poslancov, či sa nepočká na poslancov, ktorí by mali ešte prísť.  

Primátor mesta mu odpovedal, že sa bude pokračovať v rokovaní. 

     

Primátor mesta následne predložil návrh na schválenie programu rokovania, tak ako bol zverejnený 

v pozvánke.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 8 Adamkovič, Durcová, Gondár, Kulíšková, 

Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 

MsZ prijalo 
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U z n e s e n i e  č. 1 – 21/2024 

 
Mestské zastupiteľstvo Stará Turá  s c h v á l i l o  program rokovania tak, ako bol zverejnený 

v pozvánke. 

 

Primátor mesta sa spýtal poslancov, či má niekto návrh na zmenu alebo doplnenie programu 

rokovania. 

 

Poslanci nemali žiadne pripomienky ani návrhy. 

 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľa zápisnice 

 

Primátor mesta predložil návrh členov návrhovej komisie v nasledovnom zložení poslanci Jakub 

Martin Adamkovič, Zuzana Durcová a Ing. Mgr. Martin Gondár a za overovateľa zápisnice 

poslankyňu Ing. Mgr. Zdenu Pilátovú. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 8 Adamkovič, Durcová, Gondár, Kulíšková, 

Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

  

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 2 – 21/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schválilo návrhovú komisiu v zložení poslanci Jakub 

Martin Adamkovič, Zuzana Durcová a Ing. Mgr. Martin Gondár a za overovateľa zápisnice 

poslankyňu Ing. Mgr. Zdenu Pilátovú. 

 

3. Správa hlavnej kontrolórky mesta o výsledku kontroly č. 3/2023 

 

Informáciu k Správe hlavnej kontrolórky mesta o výsledku kontroly č. 3/2023 podala hlavná 

kontrolórka mesta Ing. Simona Štepanovicová v súlade s jej predloženým písomným  materiálom.  

Správa o výsledku kontroly č. 3/2023 bola predložená  v zmysle § 18f ods. 1 písm. d) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

Cieľom kontroly bolo overiť objektívny stav kontrolovaných skutočností a ich súlad so všeobecne 

záväznými právnymi predpismi a vnútornými aktmi riadenia mesta so zameraním na dodržiavanie 

hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti pri hospodárení s rozpočtovými prostriedkami mesta. 

Predmetom kontroly bola kontrola dodržiavania a uplatňovania všeobecne záväzných právnych 

predpisov a vnútorných predpisov mesta pri poskytovaní účelových dotácií z rozpočtu mesta 

vybraným osobám. Kontrolovaným obdobím bolo obdobie roka 2022. 

Kontrola bola vykonaná v období od 29.06.2023 do 14.10.2024 s prerušeniami v súlade s 

ustanovením § 18d ods. 1) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a na základe Plánu 

kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta na 1. polrok 2023 schváleného uznesením 

Mestského zastupiteľstva Stará Turá č. 3 - 2/2022 dňa 08.12.2022. Ku kontrole bola predložená 

originálna spisová dokumentácia. 
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Vzhľadom k tomu, že kontrolou boli zistené nedostatky – celkovo 15 kontrolných zistení, bol 

vypracovaný návrh správy a primátor mesta mal oprávnenie v zmysle zákona č. 357/2015 Z. z. o 

finančnej kontrole a audite podať v stanovenej lehote (do 08.10.2024) písomné námietky k 

zisteným nedostatkom, navrhnutým odporúčaniam a k lehote na predloženie písomného zoznamu 

splnených opatrení prijatých na nápravu zistených nedostatkov a na odstránenie príčin ich vzniku. 

Písomné námietky k zisteným nedostatkom, k navrhnutým odporúčaniam a k stanoveným lehotám 

neboli doručené. Z tohto dôvodu sa navrhnuté odporúčania, lehota na predloženie písomného 

zoznamu prijatých opatrení a lehota na splnenie prijatých opatrení považujú za akceptované.  

Lehota na predloženie písomného zoznamu opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov je 

stanovená do 21.10.2024. Lehota na splnenie prijatých opatrení je stanovená do 28.02.2025. Lehota 

na predloženie písomného zoznamu splnených opatrení je stanovená do 5 pracovných dní po lehote 

určenej na splnenie prijatých opatrení. 
 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár  sa spýtal, či je nevyhnutné skenovať všetky doklady, lebo on  

pozeral metodický pokyn a tam bolo napísané, že treba overovať transakciu ako takú, ale 

neznamená to,  že sa musí každý jeden doklad  skenovať, lebo to môže dosť sťažiť  administratívnu 

športovým klubom. Či je nevyhnutné kontrolovať  všetky daňové alebo účtovné doklady. 

Napríklad keď poskytneme futbalovému klubu dotáciu povedzme 10 000 eur a oni celých 10 000  

musia vyúčtovať na jednotlivých dokladoch a to na faktúrach, účtenkách, hotovostných prevodoch, 

nákladoch na mzdy. Spýtal sa, či to musí byť tak, že kluby musia posielať všetky doklady. Povedal, 

že v metodickom pokyne sa píše, že netreba. Podľa neho by sa potom významne zvyšovala 

administratíva všetkých príjemcov.  

Hlavná kontrolórka mesta Ing. Simona Štepanovicová mu odpovedala, že by sa mali v rámci 

vyúčtovania predložiť všetky doklady preukazujúce účel použitia danej dotácie. V zmluve o 

poskytnutí dotácie by malo byť uvedené, na čo konkrétne môže byť dotácia použitá. Uviedla 

príklad, že keď žiadateľ bude  žiadať dotáciu na nejaké podujatie, ktoré sa bude konať budúci rok 

a jednou z položiek je honorár pre nejakého vystupujúceho, tak ten by mal byť zdokladovaný 

nejakou zmluvou a dokladom, ktorý preukazuje číslo bankového účtu, na ktorý boli peňažné 

prostriedky poskytnuté. Dodala, že ona z pozície hlavnej kontrolórky mesta môže vykonávať 

kontrolu na MsÚ, ale môže ísť vykonávať kontrolou použitia dotácie aj priamo u daného subjektu. 

Z toho vyplýva, že čo žiadatelia predložia mestu, musí byť hodnoverné aj u nich v účtovníctve.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že keď čítal metodický pokyn, tak tam nie je že  

overovať doklady, ale overovať finančné operácie. Uviedol, že treba si dať veľký pozor, lebo on 

robí v tomto obore 15 rokov a o tom dosť vie, aby sa to nepreadministrovalo. Rozumie tomu, že 

treba robiť kontrolu, lebo to určuje zákon. Povedal, že je dobre, že to hlavná kontrolórka 

napomenula, že vlastne je takáto povinnosť. Chce, aby sa to spravilo pre príjemcov, ktorí nemajú 

na to administratívne kapacity tak, aby to mohli administrovať a zároveň i pre zamestnancom MsÚ 

to chce uľahčiť. Navrhol, aby výsledok bol ten, že žiadatelia predložia evidenciu nákladov v exceli 

, kde budú všetky informácie, ktoré sú  potrebné a to výška dotácie, od koho, dátum, účel popísané 

a iba tie položky, ktoré by sa nepozdávali pracovníkovi MsÚ, ktorý ich  bude kontrolovať na MsÚ,  

že asi nezodpovedajú, tak potom by sa vypýtali k nim podklady.  

Hlavná kontrolórka mesta Ing. Simona Štepanovicová povedala, že doklady by mali byť vystavené 

samozrejme na príjemcu dotácie a bolo by dobré si pozrieť doklady, ktorými sa preukáže jej 

použitie, to je jedna stránka veci. Druhá je, či finančná operácia naozaj prebehla a či to bolo 

uhradené, buď z bankového účtu, alebo je na to pokladničný doklad.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že súhlasí. Navrhol to urobiť tak, že daný subjekt pošle 

excelovský zoznam napríklad so sto položkami a vyberie sa z nich povedzme desať a tie sa 
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skontrolujú a vyžiadajú sa k nim podklady. Posielať, že všetky doklady považuje za naozaj 

administratívnu záťaž.  

Primátor mesta informoval, že k danej správe sa konalo stretnutie, kde sa kontrolné zistenia 

prekonzultovali.  Pre neho je principiálne to, že celá táto agenta sa presúva na iného kolegu v rámci 

MsÚ a nie je to cielené vo vzťahu k tejto kontrole, lebo to bolo rozhodnuté predtým ako kontrola 

prebiehala a dá sa to do poriadku v rámci úradu.  No na druhej, by vyžadoval aj od športových 

klubov, aby aj oni mali nejaký ten podiel zodpovednosti.  Pretože niekedy sa zdá, byť len formálna 

vec, že niekto podá žiadosť po termíne, ale v princípe sú to kritéria, že by to tak nemalo byť. Mesto 

by nemalo dať dotáciu, ale ak by ju nedalo, tak sa potom ten klub cíti, že ho ako keby 

diskriminujeme, pričom si nesplnil zákonnú povinnosť. Takže je potrebné vyvážiť reálnu kontrolu, 

ktorá bude mať zmysel a aj to, aby to nebolo príliš byrokratické. Zodpovednosť či už smerom do 

mesta alebo kluby tam jednoznačne musí byť a v podstate sa to musí robiť tak, ako sa to robiť má. 

 

Poslanci nemali ďalšie pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 8 Adamkovič, Durcová, Gondár, Kulíšková, 

Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 

MsZ prijalo 

U z n e s e n i e  č. 3 – 21/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá berie na vedomie Správu o výsledku kontroly č. 3/2023 - 

Kontrola dodržiavania a uplatňovania všeobecne záväzných právnych predpisov a 

vnútorných predpisov mesta v oblasti poskytovania účelových dotácií z rozpočtu mesta so 

zreteľom na vybrané osoby, ktorým boli dotácie poskytnuté. 

 

4. Návrh na odpredaj nehnuteľnosti 

 

Návrh predniesla Mgr. Lenka Galbavá referentka oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ. 

Oddelenie ekonomiky a majetku mesta MsÚ predložilo žiadosť spoločnosti Západoslovenská 

distribučná, a.s., Bratislava o odkúpenie časti cca 42 m2 z pozemku parcela reg. „C“ parc. č. 593 – 

ostatná plocha o celkovej výmere 207 m2. Na predmetnom pozemku má spoločnosť záujem 

vybudovať transformačnú stanicu v rámci stavby „TN_Stará Turá, TS 0058 - 401, VNK, TS, 

NNK“. Kúpnu cenu navrhujú podľa cenovej mapy spoločnosti, t.j. vo výške 19,50 € za 1 m2. 

Uznesením MsZ č. 12-17/2024 zo dňa 16.06.2024 bol schválený spôsob prevodu nehnuteľného 

majetku mesta v zmysle § 9 ods. 2 písm. a) a § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v platnom znení a podľa § 16 bod 5 písm. i) Zásad hospodárenia s majetkom mesta Stará Turá 

- časť 42 m2 z pozemku parcela registra „C“ parc. č. 593 – ostatná plocha o celkovej výmere 207 

m2, ktorý je vo vlastníctve mesta Stará Turá, zapísaný na Okresnom úrade Nové Mesto nad Váhom, 

katastrálny odbor, na LV č. 1 v podiele 1/1 v k. ú. Stará Turá, ako predaj majetku mestu z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa. Presné určenie pozemku je v zmysle prílohy č. 1 – „Detail osadenia 
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TS“, v rámci stavby „TN Stará Turá, TS 0058 - 401, VNK, TS, NNK“, pre budúceho nadobúdateľa 

Západoslovenská distribučná, a.s., Bratislava, IČO 36 361 518 za kúpnu cenu vo výške 52,25 €/m2. 

Zámer odpredaja  pozemku parc. č. 593 bol zverejnený dňa 15.07.2024 v zmysle § 9a ods. 15 písm. 

f) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení. K zverejnenému zámeru nebola vznesená 

žiadna pripomienka. 

Po vyhotovení geometrického plánu č. 34125361-227/2024 sa jedná o odpredaj pozemku parcela 

reg. „C“ parc. č. 593/2 - ostatná plocha o celkovej výmere 42 m2. 

 

Poslanci nemali žiadne pripomienky ani protinávrhy. 
 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 8 Adamkovič, Durcová, Gondár, Kulíšková, 

Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 

MsZ prijalo 

U z n e s e n i e  č. 4 – 21/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá s chv aľu je  3/5 väčšinou všetkých poslancov v zmysle § 

9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení a podľa § 16 bod 

5 písm. i) Zásad hospodárenia s majetkom mesta Stará Turá 

https://www.staratura.sk/resources/File/zasady-hospodarenia-s-majetkom-stara-tura-4-

2023-is.pdf odpredaj pozemku parcela reg. „C“ parc. č. 593/2 – ostatná plocha o výmere 42 

m2, ktorý bol vytvorený geometrickým plánom č. 34125361-227/2024, vyhotoveným dňa 

22.08.2024 spoločnosťou GEOplán Trenčín, s.r.o., geodetická kancelária, Dolný Šianec 1, 911 

48 Trenčín, úradne overeným Okresným úradom, Katastrálnym odborom Nové Mesto nad 

Váhom dňa 04.09.2024 pod. č. G1 - 713/2024, z pôvodného pozemku parc. č. 593, ktorý je 

zapísaný na LV č. l, v registri parciel „C“ ako ostatná plocha o celkovej výmere 207 m2 na 

predávajúceho pod radovým číslom B 1 v podiele 1/1. 

Odpredaj sa schvaľuje pre spoločnosť Západoslovenská distribučná, a.s., Bratislava, IČO 

36 361 518. 

Kúpna cena je stanovená ako všeobecná hodnota pozemku zistená na základe 

preukázateľného porovnania s obdobným majetkom mesta, porovnanie na základe KZ 

a v zmysle Hodnotovej mapy pozemkov, vo výške 52,25 €/m2, kúpna cena spolu 2 194,50 €.  

Dôvod hodný osobitného zreteľa podľa ustanovenia § 9 ods. 1 písm. i) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v platnom znení:  

Jedná sa o pozemok, zeleň na ul. Lipovej. Spoločnosť Západoslovenská distribučná, a.s. 

Bratislava má zámer na časti mestského pozemku vybudovať novú distribučnú 

transformačnú stanicu v rámci stavby „TN_Stará Turá, TS 0058 - 401, VNK, TS, NNK“. 

Predaj pozemku bude riešený formou uzatvorenia Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve a bude 

mu predchádzať riadne zapísanie overeného geometrického plánu, ktorým sa odčlení časť 

pozemku CKN par. č. 593 tak, ako je uvedené vyššie. Po nadobudnutí právoplatného 

kolaudačného rozhodnutia na predmetnú stavbu , investor vyzve budúceho predávajúceho 

na uzatvorenie riadnej kúpnej zmluvy. Podmienky uzatvorenia riadnej kúpnej zmluvy 

podliehajú schváleniu Mestským zastupiteľstvom. 

https://www.staratura.sk/resources/File/zasady-hospodarenia-s-majetkom-stara-tura-4-2023-is.pdf
https://www.staratura.sk/resources/File/zasady-hospodarenia-s-majetkom-stara-tura-4-2023-is.pdf
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Primátor mesta dal slovo občanovi mesta pánovi Miroslavovi Černáčkovi, ktorý sa prihlásil do 

diskusie.  

Pán Miroslav Černáček informoval, že jeho príspevok sa týka odpredaja pozemkov, čo majú pred 

svojimi domami ( na ulici Sasinkova ) a sú vo vlastníctve mesta.  Aktivita mesta začala niekedy 

v apríli.  Dostali dopis, že sa začne zameranie pozemkov, potom vypracovanie geometrického 

plánu a znaleckého posudku. Lenže tam bolo napísané, že budú prizvaní k tomu zameraniu, ale 

neboli. Povedal, že keby tam bol prizvaný, tak by objasnil všetky problémy, ktoré nastali. Sú tam 

inžinierske siete a pri využiteľnosti toho pozemku sa s tým faktom nepočítalo. Sú tam ochranné 

pásma inžinierskych sietí, čiže tá hodnota toho pozemku, čo mesto navrhuje za m2  52,25 € je 

neprijateľná.  Myslí si, že s tým súhlasia  všetci potenciálny kupci a žiadajú o zníženie z ceny za 

m2 tých pozemkov. Má problém i s pozemkom, čo má odkúpiť, lebo mu bola v ňom pridelená 

polovica pozemku, čo je prieluka. Prieluka je medzi domami. Je tam šesť domov, voľný pozemok 

a potom je ďalších šesť domov. Takže trávnatá plocha, čo je medzi domami, tak polovica z nej mu 

bola pričlenená k jeho pozemku pred domom, ktorá má plochu asi 207 m2 násobené 52,25 € tak to 

je 10 800 €, ktoré proste nemá. 

Primátor mesta poprosil, aby sa k tomu vyjadrila Mgr. Lenka Galbavá, referentka oddelenia 

strategického rozvoja a investícií MsÚ, poprípade poslanci ak majú potrebu. 

Mgr. Lenka Galbavá referentka oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ povedala, v apríli 

tak ako hovorí pán Miroslav Černáček, išlo oznámenie, že mesto bude majetkovoprávne 

vysporiadavať túto lokalitu, čiže celú ulicu Sasinkova. Geodet tam prišiel, niektorí obyvatelia boli 

prítomní pri tom, lebo ho tam videli. Zo strany geodeta bolo povedané, že proste by bolo nemožné 

zorganizovať všetkých, aby boli pri tom zameriavaní a preto sa to robilo bez prítomnosti občanov. 

Informovala,  že nie je problém opraviť odpredaj, aby tá prieluka zostala  v majetku mesta s tým, 

že teda pán Miroslav Černáček povedal,  že ju využívajú aj ostatní vlastníci domov. V súčasnej 

dobe je to na ich dohode, ale akonáhle by tam prišiel niekto nový a čo i len jeden povie, že nechce, 

aby sa mu chodilo cez pozemok, tak ty ďalší sa tam nedostanú. Čiže prieluku nie je problém 

odčleniť a tým pádom sa teda zmení výmera jeho pozemku.  A čo sa týka ceny pozemku po 

zameraní geodetom, tak jej návrh na vysporiadanie bol prerokovaný v Komisii pre výstavbu 

a životné prostredie a aj v Komisii pre ekonomiku,  majetok mesta a podnikanie pri MsZ mesta 

Stará Turá a komisie dali súhlasné stanovisko s tým, že cenu na základe hodnotovej stanovila 

Komisia pre ekonomiku, majetok mesta a podnikanie pri MsZ mesta Stará Turá a MsZ túto cenu 

následne na zastupiteľstve schválilo spolu s uznesením o spôsobe odpredaja prípade spôsobe 

prenájmu ako osobitý zreteľ. 

Pán Miroslav Černáček sa spýtal, či je tam možnosť znížiť tú sumu z pohľadu  využiteľnosti. 

Informoval, že sú tam inžinierske siete a tam sa to môže násobiť koeficientom 0,6 a potom tá cena 

za m2 bude 31,35 €. 

Mgr. Lenka Galbavá referentka oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ povedala, že čo  

týka zníženia kúpnej ceny z hľadiska umiestnenia inžinierskych sietí na týchto pozemkoch, sú to 

inžinierske siete, ktoré sú ich prípojky k ich rodinným domom a nie sú to siete, ktoré by boli 

verejné. Tie sú v komunikácii a v chodníku. 

Pán Miroslav Černáček povedal, že sú tam plynomeri. Spýtal sa, ako sa to spraví, že keď si 

pozemky odkúpia, či si ho môže oplotiť.  

Mgr. Lenka Galbavá referentka oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, 

že áno.  

Pán Miroslav Černáček sa spýtal, čo v prípade, že by chceli odčítať plyn, ako sa tam dostanú. 
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Mgr. Lenka Galbavá referentka oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, 

že  to nie je v riešení mesta, ale to si musia riešiť vlastníci sietí. 

Pán Miroslav Černáček informoval, že oni to chceli riešiť v roku 1995, keď sa tam nasťahovali 

a chceli odkúpiť pozemky pre domom. Nebolo to možné, lebo mesto aktivovalo rokovanie s 

plynármi a tí odpovedali, že pokiaľ tam bude plyn, tak to nie je možné odpredať. Asi pred piatimi 

rokmi sa plyn preložil do chodníka. Spýtal sa, že jedná sa teraz o plynové prípojky a elektromery, 

ktoré sú vo vlastníctve SPP a.s., ako sa oni k tomu postavia. 

Mgr. Lenka Galbavá referentka oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, 

že  to nie je v riešení mesta, ale to si musia riešiť s vlastníkmi sietí. Prípojky sú k ich rodinným 

domom, sú v ich využívaní a nie sú na hranici pozemku. V minulosti bola hranica pozemku, tak 

ako je určená teraz, ale keď sa zmení hranica pozemku, tak treba si to riešiť už s dodávateľom. 

Pán Miroslav Černáček povedal, že pokiaľ tam bude zriadené vecné bremeno, tak tá cena pozemku 

klesá logicky, lebo využiteľnosť je nižšia.  

Zástupca primátora Jakub Martin Adamkovič  sa spýtal, aké vecné bremeno myslí, lebo hovorí,  že 

by chcel pozemok oplotiť. 

Pán Miroslav Černáček mu odpovedal, že myslí umožniť prístupu odpočtárom. 

Zástupca primátora Jakub Martin Adamkovič mu povedal, že čo sa týka vzťahu medzi ním 

a odpočtármi, je na ňom, či si pozemok oplotí, alebo neoplotí.  Dodal, že mesto nehovorí o tom, či  

si má, alebo nemá pozemok oplocovať. On by si mal riešiť s vlastníkmi sietí, ako budú realizovať 

odpočty, ak si ho oplotí. Mesto v tom nezohráva žiadnu úlohu.  

Pán Miroslav Černáček mu povedal, že aj keď sa plyn preložil do chodníka, tak je tam nejaké 

ochranné pásmo, ktoré bude zasahovať do jeho pozemku a tam napríklad nemôže zasadiť strom. 

Spýtal sa, čo s takým pozemkom, keď tam nemôže také veci spraviť.  

Mgr. Lenka Galbavá referentka oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, 

že tie pozemky budú slúžiť ako prístupy k ich rodinným domom a stromy tam sadiť asi nebude. 

Pán Miroslav Černáček sa jej spýtal, že prečo by si tam nemohol zasadiť ovocný strom.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa ho spýtal, či tam nemá zasadené stromy.  

Pán Miroslav Černáček mu povedal, že tam má okrasné dreviny. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár mu povedal, sa pozerá do Google Maps a vidí tam štyri tuje. 

Pán Miroslav Černáček mu povedal, že tam má nízku okrasnú borovicu, päť tují a jeden tis.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár skonštatoval, že tam má pán Miroslav Černáček nasadené 

stromy. 

Pán Miroslav Černáček mu odpovedal, že myslel strom, ktorý má hlbšie korene, napríklad čerešňa, 

ktorá ide do väčšej hĺbky. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár mu povedal, že to sú jeho inžinierske siete. 

Pán Miroslav Černáček mu odpovedal, že to je v poriadku, ale že tam sa jedná o ten plynomer, 

ktorý nie je jeho vlastníctvo a ani prípojka ale SPP a.s.. V prípade, že sa stane nejaká porucha, tak 

oni to môžu rozkopať, zničia chodník lebo môžu. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár mu povedal, že to je vo všetkých rodinných domoch. 

Pán Miroslav Černáček mu odpovedal, že áno, ale aj tak si myslí, že tá hodnota toho pozemku je 

vysoká a musí ísť dole.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár mu povedal, že mu oponuje, lebo kebyže si ide teraz kúpiť 

stavebných pozemok, tak mu nepovedia, že tadeto ide inžinierska sieť, tak to mi predajte za 80 € 

alebo 90 € za m2, vzadu bude mať záhradu a tú chce za10 €. To sa predáva vždy ako celok. Preto 

si myslí, ako predseda Komisii pre ekonomiku,  majetok mesta a podnikanie pri MsZ mesta Stará 

Turá, že tu mesto postupuje správne v súlade s VZN. Uviedol, že je tu i druhá možnosť a to je 

nájom toho pozemku. Rozumie, že sem prišiel preto, že sa mu zdá ponúknutá cena privysoká, ale 
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bola stanovená podľa cenovej mapy a takto sa postupuje vo všetkých rozhodnutiach Komisie pre 

ekonomiku,  majetok mesta a podnikanie pri MsZ mesta Stará Turá, keď sa niekde inde predáva  

pozemok.  Nechce, aby došlo k tomu, že pri tomto predaji sa prižmúria oči a každému sa potom 

určí iná cena. 

Pán Miroslav Černáček mu odpovedal, že nechce, aby sa tu prižmurovali oči, on iba chce to, aby 

niekto zohľadnil využiteľnosť pozemku a zaťaženie inžinierskymi sieťami. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár mu povedal, že to je zaťaženie k jeho domu a je to jeho pridaná 

hodnota. Teraz je to mestský pozemok a vecné bremeno, ktoré pripája jeho rodinný dom. 

Pán Miroslav Černáček mu odpovedal, že momentálne tam vecné bremeno nie je, ale môže sa stať, 

že tam bude. 

Zástupca primátora Jakub Martin Adamkovič povedal, že ten pozemok je mestský a mesto ako 

vlastník by muselo súhlasiť so zariadeným vecného bremena, alebo prípadne pán Miroslav 

Černáček ako nadobúdateľ, ak by sa rozhodol ten pozemok kúpiť.  

Pán Miroslav Černáček povedal, že to asi nebude môcť oplotiť bez toho vecného bremena. 

Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že pán Miroslav Černáček, by si mal podať žiadosť o oplotenie 

a súčasťou vyjadrenia od plynárov bude, že si má presunúť plynomer k plotu a tým pádom to končí. 

Pán Miroslav Černáček  sa spýtal, kto to zaplatí. 

Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že on pán Miroslav Černáček, lebo je to jeho pozemok.   

Pán Miroslav Černáček  ho informoval, že oni to tak chceli. Keď robili rekonštrukciu plynovodu, 

tak požadovali, aby plynomeri sa umiestnili pri múrikoch. Jeden deň to bolo v poriadku, ale za dva 

dni stavbyvedúci povedal, že to nebudú dávať do múrikov a nechajú to tam, kde to bolo, lebo je to 

mestský pozemok. Teraz mu to chce mesto predať a už to bude jeho pozemok a všetky náklady za 

prekládku budeme musieť znášať on, čo nie je lacná záležitosť. Povedal, že  napríklad investovali 

do mestského pozemku nejaké financie na úpravu. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, ako mesto využíva ten pozemok.  

Miroslav Černáček  mu odpovedal, že nevyužíva. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, kto ho využíva. 

Pán Miroslav Černáček  mu odpovedal, že on.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár skonštatoval, že pán Miroslav Černáček investoval do pozemku, 

ktorý využíva iba on.  

Pán Miroslav Černáček  mu odpovedal, že je vo vlastníctve mesta. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že mesto mu ponúka odpredaj pozemku za cenu, ako 

sa odpredávajú všetky pozemky v Starej Turej za tabuľkové ceny a ak to nie je dobré riešenie pre 

neho, tak nech platí ročný  poplatok za jeho užívanie. 

Pán Miroslav Černáček povedal, že to je pre neho tiež neprijateľné, ten nájom je pre neho 

nevýhodný 5 € za m2 ročne. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že cena je stanovená podľa tabuliek.  

Pán Miroslav Černáček povedal, že vie, že mesto má svoje tabuľky, no on má svoj názor. 

Informoval, že prieluka pri dome má svoj príbeh. V minulosti to bola prieluka požiarna, lebo  

v prípade keď hasiči potrebovali tade prejsť, tak tam mali voľnú cestu. On si chcel z nej 1/2 

polovicu odkúpiť a aj sused tiež 1/2 polovicu. Bolo prijaté uznesenie MsZ na odpredaj. No keď sa 

to dozvedeli susedia, ktorí tadiaľ chodia, tak spravili petíciu a ďalším uznesením sa predaj zrušil. 

Spýtal sa, čo teraz bude s prielukou, lebo pozemok je  mestský, kto ho bude udržiavať. V minulosti 

im mesto navrhlo, že ho bude užívať bezplatne a tá zmluva stále platí a nebola zrušená. Chcel 

vedieť, ak sa mu predá pozemok len pre domom bez prieluky, kto sa bude o ňu starať, či sa bude 

pokračovať v tej zmluve ako je postavená. 
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Primátor mesta sa spýtal poslancov, či majú k tomu ešte nejaké pripomienky a návrhy. Nikto 

nemal. Poďakoval sa pánovi Miroslavovi Černáčkovi za podnet. Povedal, že ak bude Komisia pre 

výstavbu a životné prostredie a aj Komisia pre ekonomiku,  majetok mesta a podnikanie pri MsZ 

mesta Stará Turá cítiť potrebu o tom sa porozprávať, tak nech sa o tom debatuje. 

Pán Miroslav Černáček povedal, že by bolo dobré, keby občania boli k tomu prizvaní, každý 

individuálne, lebo sú tam rôzne prípady. Informoval, že občania Sasinkovej ulice sa k tomu 

vyjadrili i písomne. 

Primátor mesta mu povedal, že sa dá diskutovať individuálne, len nevie či je to šťastné riešenie,  

lebo každý má nejaké špecifiká,  ale keby sme takto merali akýkoľvek vzťah mesta k občanovi,  že 

je tam nejaké špecifikum, niečo výnimočné, tak si nevie predstaviť nejaké zmluvy, dohody. Musí 

byť nejaký principiálny a konsenzuálny prístup a od toho sa to odvíjať. Dodal, že je to na komisiách 

a na poslancoch v zmysle toho teda, že do akej miery sa to uzavrie. Dnes sa k tomu neschvaľuje 

žiadne uznesenie,  len sa o tom baví a či sa to otvorí na rokovaní nejakej komisie, to už nechá na 

kolegoch a informácie z nich sa dozvie.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár i zároveň predseda Komisie pre ekonomiku,  majetok mesta a 

podnikanie pri MsZ mesta Stará Turá povedal, že na najbližšom rokovaní komisie ešte túto tému 

otvoria.  

Primátor mesta povedal, že treba skonštatovať, že je to naplánované a treba sledovať webovej 

stránke mesta, teda kedy zasadá komisia finančná. 

Pán Miroslav Černáček sa poďakoval.  

Primátor mesta sa tiež poďakoval. 

 

5. Informácia o aktuálnom hospodárení mesta 

 

Informáciu podal Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ. Mesto 

Stará Turá eviduje k dátumu 01.10.2024 finančné prostriedky v celkovej sume 615 561 €.  

Z celkovej výšky viazaných finančných prostriedkov je 89 495 € na účte finančnej zábezpeky na 

nájom bytov, 854 815 € v rezervnom fonde a suma 370 525 € v environmentálnom fonde. Celková 

výška nesplatených úverov k rovnakému dátumu je v sume 6 969 270 €.  

Mesto v septembri zinkasovalo z podielových daní celkovú sumu vo výške 314 890 €, čo je v 

porovnaní s rovnakým obdobím minulého roka nárast o 10 463 € a v porovnaní s tohtoročnou 

rozpočtovanou čiastkou je to nárast o 14 158 €.  

 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že mu pán Antálek poslal mediálnu informáciu, že 

vláda má dofinancovať samosprávy. 

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ mu odpovedal, že on zatiaľ 

nemá kľúč, ako sa financie budú rozdeľovať.  

 

Poslanci nemali ďalšie pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za schválený návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 8 Adamkovič, Durcová, Gondár, Kulíšková, 

Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  
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MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 5 – 21/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo v Starej Turej berie na vedomie informáciu o aktuálnom hospodárení 

mesta. 

 

Na rokovanie MsZ prišiel poslanec Mgr. Matej Antálek o 14:24 hod.. 

 

6. Návrh rozpočtových opatrení a prehľad zrealizovaných rozpočtových opatrení k VII.  

zmene rozpočtu mesta pre rok 2024 

 

Informáciu podal Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ. V 

súlade s ustanovením §14 ods. 1 a ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov oddelenie ekonomiky a majetku 

MsÚ predkladá MsZ rozpočtové opatrenia k VII. zmene rozpočtu mesta Stará Turá na rok 2024.  

Rozpočtové opatrenia č. 20240054, 20240055 sú rozpočtové opatrenie zrealizované podľa 

ustanovenia § 14 ods. 1 druhej časti prvej vety zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy, ktoré nie je potrebné schvaľovať orgánom mesta a z tohto dôvodu sú 

predložené na rokovanie MsZ iba ako informácia na vedomie.  

Rozpočtové opatrenia č. 20240056, 20240057, 20240058, 20240060, 20240061 a 20240040 sú 

návrhy rozpočtových opatrení, ktorých schválenie je v kompetencii mestského zastupiteľstva. 

 

Rozpočtové opatrenie č. 20240054 

 

Povolené prekročenie a viazanie výdavkov v rámci schváleného rozpočtu, a to na nasledovných 

položkách výdavkovej časti programového rozpočtu, ktoré budú financované z účelovo určených 

prostriedkov poskytnutých zo štátneho rozpočtu:  

 

09.4.2 Prvok: Účelovo viazané prostriedky MŠ  

položka: mzdy, eko. klasifikácia 610; Typ: B; suma   20 190 € 

položka: odvody, eko. klasifikácia 620; Typ: B; suma    7 510 €  

položka: tovary a služby, eko. klasifikácia 630; Typ: B; suma 17 099 €  

 

prekročenie výdavkov rozpočtu je viazané navýšením príjmovej časti rozpočtu:  

 

310 Tuzemské bežné granty a transfery  

položka: decentralizačná dotácia - školstvo,  

eko. klasifikácia 312; Typ: B; suma     44 799 €  

 

Navýšenie rozpočtovaných prostriedkov, ktoré prišli alebo boli čerpané MŠ ako účelovo viazané 

na obe strany rozpočtu k 27.9.2024.  

 11 416,00 € pedagogické asistentky (zo ŠR) na obdobie 09-12/2024  

 9 800,90 € NIVAM na obdobie 12/2023-08/2024 (rozpočtované bolo 35 000 €, čerpané 44 

800,90 € )  

 6 483,00 € Školský podporný tím 09-12/2024  

 16 336,00 € Podpora začlenenia detí a žiakov z Ukrajiny 01-06/2024  

 43,00 € dopravné 01-06/2024  
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 720,40 € dotácia na stravu (rozpočtované máme 26 000 €, prišlo nám na obdobie do konca 

roka 26 720,40 €, čo sa z toho nevyčerpá, budeme presúvať na vrátky)  

 

Toto rozpočtové opatrenie navyšuje celkové príjmy a celkové výdavky rozpočtu o rovnakú sumu, 

preto nemá vplyv na výsledné rozpočtové hospodárenie.  

 

Rozpočtové opatrenie č. 20240055 

 

Povolené prekročenie a viazanie výdavkov v rámci schváleného rozpočtu, a to na nasledovných 

položkách výdavkovej časti programového rozpočtu, ktoré budú financované z účelovo určených 

prostriedkov poskytnutých zo štátneho rozpočtu:  

 

09.4.1 Prvok: Účelovo viazané prostriedky ZŠ  

položka: mzdy, eko. klasifikácia 610; Typ: B; suma  16 883 € 

položka: odvody, eko. klasifikácia 620; Typ: B; suma    6 079 €  

položka: tovary a služby, eko. klasifikácia 630; Typ: B; suma 47 970 €  

položka: bežné transfery, eko. klasifikácia 640; Typ: B; suma   3 734 €  

 

prekročenie výdavkov rozpočtu je viazané navýšením príjmovej časti rozpočtu: 

  

310 Tuzemské bežné granty a transfery  

položka: decentralizačná dotácia - školstvo,  

eko. klasifikácia 312; Typ: B; suma     74 666 €  

 

Z dôvodu  navýšenia  účelovo viazaných  finančných   prostriedkov   upravujeme  príjmy o sumu 

74 666 € a na strane výdavkov nasledovné položky v prvku 09.4.1. Účelovo viazané prostriedky 

ZŠ:  

          47 969,60 - Podpora výchovy k stravovacím návykom dieťaťa,  

3  734,00 - Odchodné,  

22 962,00 - Podporné opatrenia – pedagogický asistent, navýšenie oproti schválenému       

rozpočtu z dôvodu navýšenia úväzkov.  

Toto rozpočtové opatrenie navyšuje celkové príjmy a celkové výdavky rozpočtu o rovnakú sumu, 

preto nemá vplyv na výsledné rozpočtové hospodárenie. 

 

Poslanci nemali žiadne pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 9 Adamkovič, Antálek, Durcová, Gondár, Kulíšková, 

Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 

MsZ prijalo 
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U z n e s e n i e  č. 6  – 21/2024 
 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá berie na vedomie rozpočtové opatrenia č. 20240054 a 

20240055 (účelovo viazané prostriedky zo ŠR pre MŠ a ZŠ). 

 

Rozpočtové opatrenie č. 20240056 

 

Presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové 

príjmy a celkové výdavky, a to  

 

z položky rozpočtu: 13.02.02 Centralizovaná opatrovateľská služba v ZOS;  

ekonomická klasifikácia: 633 všeobecný materiál; Typ: B  

v celkovej sume - 1 231 €  

 

z položky rozpočtu: 13.02.02 Centralizovaná opatrovateľská služba v ZOS;  

ekonomická klasifikácia: 632 energie; Typ: B  

v celkovej sume - 500 €  

z položky rozpočtu: 13.02.02 Centralizovaná opatrovateľská služba v ZOS;  

ekonomická klasifikácia: 635 všeobecná údržba; Typ: B  

v celkovej sume - 500 €  

 

na položku:  13.02.02 Centralizovaná opatrovateľská služba v ZOS;  

ekonomická klasifikácia: 637 vrátenie nevyčerpaného transferu; Typ: B  

v celkovej sume 2 231 €  

 

Zariadenie ZOS Stará Turá nemalo plne využitú kapacitu počas 3. kvartálu 2024. Znížený počet 

klientov sa odzrkadľuje v navýšení vratky štátnej dotácie.  

Toto rozpočtové opatrenie nemá vplyv na celkový rozpočet mesta Stará Turá. 

 

Poslanci nemali žiadne pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 9 Adamkovič, Antálek, Durcová, Gondár, Kulíšková, 

Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 7 – 21/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 20240056 (vratka 

dotácie ZOS za 3q.2024). 
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Rozpočtové opatrenie č. 20240057   

Presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové 

príjmy a celkové výdavky, a to  

 

z položky rozpočtu:  

03.1. Podprogram: Budova MsÚ – správa, vybavenie a údržba  

ekonomická klasifikácia: 635 rutinná a štandardná údržba (interiér);  

Typ: B; v sume 700,00 €  

 

na položky rozpočtu:  

01.3. Podprogram: Vklady a príspevky  

ekonomická klasifikácia: 642 transfery jednotlivcom a neziskovým právnickým osobám 

(členské príspevky); Typ: B; v sume 700,00 €  

 

Navýšenie výdavkov na položke 01.3. Členské príspevky záujmovým skupinám vyplynulo zo 

skutočnosti, že členská schôdza KR-MAS schválila mimoriadny členský príspevok na rok 2024 

pre subjekty verejnej správy „Kopaničiarskeho regiónu – miestna akčná skupina” v sume 700 €. Z 

dôvodu, že neočakávame 100%-tné čerpanie výdavkov na položke 03.1 Budova MsÚ – správa, 

vybavenie a údržba (riadok: interiér) do konca roku, navrhujeme presun finančných prostriedkov 

z uvedeného podprogramu.  

Toto rozpočtové opatrenie nezvyšuje celkové príjmy ani celkové výdavky rozpočtu, preto nemá 

vplyv na výsledné rozpočtové hospodárenie. 

 

Poslanci nemali žiadne pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 9 Adamkovič, Antálek, Durcová, Gondár, Kulíšková, 

Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 8 - 21/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 20240057 (mimoriadny 

členský príspevok MAS). 

 

     Rozpočtové opatrenie č. 20240058    

 

Presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové 

príjmy a celkové výdavky, a to:  
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z položky rozpočtu:  

3.3. Podprogram: Informačný systém;  

ekonomická klasifikácia: 637 služby (bezpečnostný projekt GDPR, kybernetická 

bezpečnosť);  

Typ: B; v sume 2 800 €  

 

na položky rozpočtu:  

3.3. Podprogram: Informačný systém;  

ekonomická klasifikácia: 633 software;  

Typ: B; v sume 2 800 €  

 

Jedná sa o kúpu ročnej licencie kancelárskeho softwaru NCE - Microsoft 365 Business Standard 

pre 17 ks PC/notebookov. MsÚ bude prechádzať na využívanie jednotného kancelárskeho balíka 

softweru Microsoft 365.  

Toto rozpočtové opatrenie nezvyšuje celkové príjmy ani celkové výdavky rozpočtu, preto nemá 

vplyv na výsledné rozpočtové hospodárenie.       

 

Poslanci nemali žiadne pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 9 Adamkovič, Antálek, Durcová, Gondár, Kulíšková, 

Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 9 – 21/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 20240058 (MS Office 

365). 

 

Rozpočtové opatrenie č. 20240060   

 

Povolené prekročenie a viazanie výdavkov v rámci schváleného rozpočtu, a to na nasledovných 

položkách výdavkovej časti programového rozpočtu:  

 

3.1. Podprogram: Správa, vybavenie, údržba MsÚ, objektov mesta a nájom priestorov  

ekonomická klasifikácia: 717 realizácia stavieb a ich technického zhodnotenia  

Typ: K; v sume 7 557 €  

 

prekročenie výdavkov rozpočtu je viazané rozhodnutím mestského zastupiteľstva o použití 

rezervného fondu, t. j. navýšením príjmovej časti rozpočtu:  
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400 príjmy z transakcií s finančnými aktívami a finančnými pasívami  

ekonomická klasifikácia: 454 prevod prostriedkov z rezervného fondu;  

Typ: FO v sume 7 557 €  

 

V roku 2023 došlo k havarijnému stavu elektrického pripojenia budovy MsÚ Stará Turá. Na 

základe projektovej dokumentácie na odstránenie havarijného stavu boli oslovené firmy zo 

zoznamu od poslancov MZ Stará Turá. Na určenie predpokladanej hodnoty zákazky sme oslovili 

mailom 34 firiem, z ktorých predložilo cenovú ponuku len 5 uchádzačov. Na základe kritéria na 

vyhodnocovanie ponúk bol vybratý uchádzač s najnižšou celkovou cenou, a to firma CIO 

SYSTEMS s.r.o. s celkovou hodnotou 7 557 € s DPH.  

Toto rozpočtové opatrenie navyšuje celkové príjmy a celkové výdavky rozpočtu o rovnakú sumu, 

preto nemá vplyv na výsledné rozpočtové hospodárenie. Vzhľadom na krytie výdavkov z 

prostriedkov rezervného fondu toto rozpočtové opatrenie zníži stav rezervného fondu o sumu 7 557 

€.   

 

Poslanci nemali žiadne pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 9 Adamkovič, Antálek, Durcová, Gondár, Kulíšková, 

Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 10 – 21/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 20240060 

(Elektroprípojka MsÚ). 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 9 Adamkovič, Antálek, Durcová, Gondár, Kulíšková, 

Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 11 – 21/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje čerpanie prostriedkov z rezervného fondu na 

financovanie rozpočtového opatrenia č. 20240060 (Elektroprípojka MsÚ). 
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Rozpočtové opatrenie č. 20240061 

 

Presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, a to na nasledovných 

položkách výdavkovej časti programového rozpočtu:  

 

z položky rozpočtu:  

1.1.2. Prvok: Výkon funkcie poslancov a členov komisií  

ekonomická klasifikácia: 633 016 Reprezentačné, občerstvenie  

Typ: B; v sume: 250 €  

na položku rozpočtu:  

15.2. Podprogram: Administratíva – vnútorná správa;  

ekonomická klasifikácia: 631 001 Cestovné náhrady - tuzemské;  

Typ: B; v sume 250 €  

 

Požadovaná finančná čiastka 250 € predstavuje (navýšenie) dofinancovanie rozdielu oproti 

rozpočtovanej sume 500 €, ktorá bola v programovom rozpočte pre rok 2024 určená na cestovné 

náhrady zamestnancov súvisiace so vzdelávaním. Navýšenie vyplýva z požiadaviek a aktuálnych 

zmien právnych predpisov týkajúcich sa oblastí účtovníctva a rozpočtovníctva pre mestá a obce 

pre rok 2024, školského zákona, oblasti rodiny, výchovy mládeže, poskytovania sociálnych služieb 

obcou a stavebného zákona.  

Toto rozpočtové opatrenie nezvyšuje celkové príjmy ani celkové výdavky rozpočtu, preto nemá 

vplyv na výsledné rozpočtové hospodárenie. 

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ informoval, že toto 

rozpočtové opatrenie nebolo prerokované na zasadnutí Komisie pre ekonomiku, majetok mesta 

a podnikanie pri MsZ mesta Stará Turá. 

 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že nebude hovoriť za komisiu, ale on ako jej predseda 

nemá problém s prijatím uznesenia.  

 

Poslanci nemali ďalšie pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 9 Adamkovič, Antálek, Durcová, Gondár, Kulíšková, 

Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 12 – 21/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 20240061 (Cestovné 

náhrady na školenia zamestnancov mesta). 
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Rozpočtové opatrenie č. 20240040 

 

Povolené prekročenie a viazanie výdavkov v rámci schváleného rozpočtu, a to na nasledovných 

položkách výdavkovej časti programového rozpočtu: 

  

12.4.4. Projekt: Terénne a parkové úpravy priestoru medzi ul. Mierovou, SNP a BD č. 5  

ekonomická klasifikácia: 717 realizácia stavieb a ich technického zhodnotenia (úpravy 

priestoru medzi ul. Mierovou, SNP a BD č. 5)  

Typ: K; v sume 25 800 €  

 

prekročenie výdavkov rozpočtu je viazané rozhodnutím mestského zastupiteľstva o použití 

rezervného fondu, t. j. navýšením príjmovej časti rozpočtu: 

  

400 príjmy z transakcií s finančnými aktívami a finančnými pasívami  

ekonomická klasifikácia: 454 prevod prostriedkov z rezervného fondu;  

Typ: FO v sume 25 800 €  

 

V roku 2021 vyhlásilo mesto Stará Turá urbanisticko-architektonicko-krajinársku súťaž so 

zámerom vytvoriť v zóne Mierová aktívny a atraktívny priestor s výrazným zastúpením zelene s 

ohľadom na kvalitu verejného priestoru, klimatické opatrenia, prítomnosť vodného toku, kontext 

obytnej a pešej zóny, dopyt po doplnkových funkciách a službách a priestorové napojenie na 

okolie. S autorom víťazného návrhu bola podpísaná zmluva o dielo 

(https://www.staratura.sk/resources/documents/zmluva-o-dielo-vypracovanie-projektovej-

dokumentacie-stara-tura-zona-mierova.pdf), kde predmetom zmluvy je vypracovanie projektovej 

dokumentácie podľa víťazného súťažného návrhu.  

Autor víťazného návrhu odovzdal 20.8.2024 návrh stavby „Stará Turá zóna Mierová“.  

Požadované finančné prostriedky v sume 25 800 € predstavujú náklady na zabezpečenie 

dokumentácie pre Územné rozhodnutie (DUR), ktorá nadväzuje na odovzdaný návrh stavby. 

V zmysle zmluvy je druhým krokom (časť B) vypracovanie dokumentácie pre Územné rozhodnutie 

(DUR), ktorý pozostáva zo:  

1. Zabezpečenia projektovej prípravy pre územné konanie DUR s obsahom 

zodpovedajúcim architektonickej štúdii, s profesiami na úrovni požadovanej v územnom 

konaní: prípojky, materiál k súhlasu dotknutých orgánov štátnej správy.  

2. Vypracovanie dokumentácie prikladanej k návrhu na vydanie územného rozhodnutia.  

Prerokovanie dokumentácie s dotknutými orgánmi za účelom vydania územného 

rozhodnutia (inžiniersku činnosť) bude zabezpečovať mesto Stará Turá.  

 

Toto rozpočtové opatrenie navyšuje celkové príjmy a celkové výdavky rozpočtu o rovnakú sumu, 

preto nemá vplyv na výsledné rozpočtové hospodárenie. Vzhľadom na krytie výdavkov 

z prostriedkov  rezervného fondu  toto  rozpočtové  opatrenie  zníži  stav rezervného fondu o sumu 

25 800 €. 

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ informoval, že toto 

rozpočtové opatrenie nebolo prerokované na poslednom zasadnutí Komisie pre ekonomiku, 

majetok mesta a podnikanie pri MsZ mesta Stará Turá, ale na predchádzajúcom a jej členovia ho 

odporúčali schváliť a taktiež čerpanie finančných prostriedkov na jeho pokrytie z rezervného 

fondu.   
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Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, či sa predložený materiál v niečom líši, ako bol 

predložený na predchádzajúcom zasadnutí komisie. 

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ mu odpovedal že nie.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, či nebol zaradený na rokovaní MsZ. 

Primátor mesta povedal, že došlo k procesnej chybe pri hlasovaní, kedy sa návrh schválil, ale sa 

konštatovalo, že uznesenie sa neschválilo. Na základe toho bolo rozpočtové opatrenie č. 20240040 

stiahnuté z rokovania. Spýtal sa poslanca Ing. Mgr. Martina Gondára, či si to pamätá. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že sa zasadnutia MsZ nemohol zúčastniť.  

Primátor mesta mu povedal, materiál je ten istý, ako bol predložený na predchádzajúcom zasadnutí 

komisie a prerokovaný, len sa omylom rozpočtové opatrenie stiahlo z rokovania a teraz sa legitívne 

vracia.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, či všetky tie pochybnosti boli nejakým spôsobom 

diskutované, alebo ešte existujú, či netreba k tomu viesť diskusiu. 

Ing. Jaroslava Antalová prednostka MsÚ informovala, že bolo vystavené opravné uznesenie. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, či poslancom prišla príloha k zápisnici, kde sa všetko 

opravilo. 

Ing. Jaroslava Antalová prednostka MsÚ mu odpovedala, že áno no teraz je potrebné schváliť 

rozpočtové opatrenie.  

 

Poslanci nemali ďalšie pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 5 Adamkovič, Antálek, Gondár, Medňanský, Pecho,  

Valenčík 

 proti: 0  

 zdržal sa: 4 Durcová, Kulíšková, Lukáčová, Pilátová 

 

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 13 – 21/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 20240040 (Zóna 

Mierová).  

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 5 Adamkovič, Antálek, Gondár, Medňanský, Pecho,  

Valenčík 

 proti: 0  

 zdržal sa: 4 Durcová, Kulíšková, Lukáčová, Pilátová, 

 

MsZ prijalo 
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U z n e s e n i e  č. 14 – 21/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje čerpanie prostriedkov z rezervného fondu na 

financovanie rozpočtového opatrenia č. 20240040 (Zóna Mierová). 

 

7. Zriadenie rezervného fondu m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá pre 

zabezpečenie techniky 

 

Informáciu podal Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá.  m. p. o. 

TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá disponuje zastaralou a poruchovou technikou na zabezpečenie 

činností vyplývajúcich jej zo zriaďovacej listiny. Jedná sa o techniku - stroje na zber odpadov, 

letnú a zimnú údržbu komunikácií a zelene mesta Stará Turá (zberové vozidlá, traktory, vlečky, 

kosačky, automobily na zimnú údržbu komunikácií typu Mulicar so sypacou nadstavbou a radlicou 

...).  

V priloženej tabuľke je uvedený zoznam aktuálne používanej techniky s uvedením veku vozidiel a 

predpokladanými cenami.  

Zelenou farbou písma sú vyznačené potrebné vozidlá, ktoré nie je akútne potrebné meniť.  

Červenou farbou písma sú vyznačené vozidlá, ktoré sú potrebné a v dohľadnej dobe bude potrebné 

ich vymeniť.  

Čiernou farbou písma je vyznačená technika, ktorá je nepotrebná a nebudeme ju nahrádzať novou.  

Na prefinancovanie technického zabezpečenia sa m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá  snaží 

a ďalej sa bude snažiť v čo najväčšej miere získať externé zdroje – NFP.  

Nie na všetky mechanizmy sa ale takéto zdroje dajú použiť a hlavne nie vždy sú aktuálne vyhlásené 

výzvy na predkladanie žiadostí o NFP. Mesto tiež nedisponuje prostriedkami, aby v prípade akútnej 

potreby výmeny alebo nákladnejšej opravy, vedelo reagovať na potreby.  

Z hore uvedených dôvodov sa navrhuje zriadiť Rezervný fond m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY 

Stará Turá, ktorý by pomáhal takéto potreby pokrývať.  

Mechanizmy, ktoré bude potrebné do max. 10 rokov obmeniť sú v aktuálnej hodnote cca 1,6 mil. 

€ .  

Rezervný fond m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá  by bol v správe mesta na samostatne 

vytvorenom účte (možnosť využívania prostriedkov alokovaných na účte na treasury obchody ...), 

ale bol by účelovo viazaný iba na financovanie technického zabezpečenia m. p. o. TECHNICKÉ 

SLUŽBY Stará Turá.  

Navrhnuté sú nasledovné možnosti financovania Rezervného fondu m. p. o. TECHNICKÉ 

SLUŽBY Stará Turá:  

- Prebytky financií z každoročného rozpočtu m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá  vrátiť 

späť na Rezervný fond m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá   

a  

rozdiel medzi reálne vybranými prostriedkami za komunálny odpad od občanov a schváleným 

rozpočtom na prvku 6.1.1. Komunálny odpad previesť na Rezervný fond m. p. o. TECHNICKÉ 

SLUŽBY Stará Turá   

alebo  

- v rozpočte mesta vytvoriť samostatný rozpočtový „program, alebo prvok“ za účelom alokácie 

prostriedkov a ich postupnej kumulácie pre účel Rezervného fondu m. p. o. TECHNICKÉ 

SLUŽBY Stará Turá.  
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Zoznam vozidiel a techniky m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY                              

Stará Turá k 1.1. 2024 
  predbežná 

cena nového 

stroja Por. 

č. 
Druh vozidla - techniky Typ EČV r. výroby Vek 

1 Traktor JOHN DEERE 5100 JOHN DEERE NM-190DP 2021 3 120 000 

2 
Nákladné LIAZ Sklápač Š-706 MTSP 25 NM-961AN 1987 

37 

   Vozidlo dočasne 

odhlásené do 

30.7.2030 

3 Špeciálne vozidlo - plošina  LAND ROVER NM-204CP 2015 9 150 000 

4 Nákladné AVIA 31 Skriňa A 31.1 L-SNAA NM-028AX 1993 31 65 000 

5 Nákladné vozidlo MAN FAUN MAN TGM NM-663CM 2015 9 250 000 

6 Nákladné vozidlo MAN Press MAN TGA 26.320 NM-488CK 2007 17 250 000 

7 Nákladné Multicara M26 sypač/sklápač  M 26.5/ AL NM-025BC 2007 17 125 000 

8 Nákladné Multicara M25 valník - plošina M 2501/09 NM-322AO 1987 37 25000 

9 
Nákladné KAROSA Cisterna  

KAROSA SA 8-

L110 
NM-992AL 1985 

39 
  

10 Nákladné MAN Bobr pres. MAN 22S NM-788BM 2008 16 250 000 

11 Nákladné vozidlo MAN Hydr. Ruka MAN TGL  NM-967CM 2015 9 150 000 

12 
Nákladné MAN Ramenáč 

TGM 18.250 4x4 

BB 
NM-047BZ  2009 

15 185 000 

13 Nakladač HON ZTS UN 053-59 NM-Z044 1984 40   

14 Nakladač Kramer KRAMER T-750 NM-Z003 2009 15 115 000 

15 Nakladač UNC UNC 60 NM-Z043 2005 19   

16 Traktor JOHN DEERE 6200 JOHN DEERE NM-068AD 2006 18 120 000 

17 Traktor ZETOR 6945 NM-310AB 1980 44 100 000 

18 Traktor ZETOR 6245 NM-311AB 1986 38 10 000 

19 Traktor ZETOR 5245 NM-318AB 1987 37   

20 Traktor ZETOR 7211 NM-321AB 1987 37 10 000 

21 SCHMIDT zameták SCHMIDT  NM-Z125 2023 1 170 000 

22 
Nákladné vozidlo AVIA valník AVIA 21.1 F NM-914AN 1985 

39 

   Vozidlo dočasne 

odhlásené do 

27.11.2026 

23 Renault TRAFIC Dodávka NM-476BY 2007 17 35 000 

24 PIAGGIO sklápač - košíky PIAGGIO NM-941DM 2020 4 25 000 

25 Ford Transit Ford transit   2015 24 Vymené 9/2024 

26 
Osobné BERLINGO 

CITROEN 

BERLINGO  
NM-155BL 2008 

16 15 000 

27 
Osobné vozidlo Š-Fabia  

Škoda Fábia 

Combi 
NM-541CN 2002 

22 10 000 

28 JCB Traktorbáger JCB 3CX NM-Z141 2009 16 185 000 

29 Osobné vozidlo Š-Fabia  Škoda Fábia  NM-564AX 2004 20 10 000 
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30 Mercedes UNIMOG  Mercedes NM-790DC 2018 6 225 000 

31 Vlečka za traktor          MV 2 NM-956AY 1987 37 30 000 

32 Vlečka za traktor          P53 NM-957AY 1971 53   

33 Vlečka za traktor          MV 2 NM-958AY 1988 36 30 000 

34 Vlečka za traktor          PRONAR NM-764YG 2022 2 30 000 

35 Desta YALE YALE   2015 9 50 000 

36 Vysokozdvižný elektr. vozík STILL STILL   2022 2 10 000 

37 Kosačka ISEKI  ISEKI SXG 19   2006 18 120 000 

38 Kosačka ETESIA  Etesia   1996 28      VYRADENÁ  

39 Kosačka Stiga Stiga   2017 7 25 000 

40 Kosačka Stiga TITAN + zimná údržba   Stiga   2018 6 35 000 

41 SEKO Drtič SEKO   2011 13 70 000 

42 SEKO Osievač SEKO   2011 13 80 000 

   
Priemerný vek  : 21,90 

  

43 BioMant Compact  Motorová WAP na čistenie   2023 1 25 000 

44 WAP  WAP Kränzle 
 

2006 18 15 000 

45 Traktorová kosa    
2009 15 70 000 

       

Legenda :       

       

xxxx na vyradenie      

       

xxxxx Potrebné - výmena do 5-10 rokov      

       

xxxxx Potrebné bez nutnosti výmeny do 5 - 10 rokov     

       

Ceny sú orientačné.      
 

Ing. Simona Štepanovicová hlavná kontrolórka mesta, povedala, že si v rýchlosti pozrela materiál, 

lebo nebola v práci a má k tomu pár poznámok. Spýtala sa, či sa to bude nazývať rezervný fond. 

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá jej odpovedal, že nie. Povedal, 

že podstata nie je v tom ako sa to bude nazývať, ale čo bude obsahovať ten fond alebo ten účet, 

ktorý sa na zriadenia zriadi. 

Ing. Simona Štepanovicová hlavná kontrolórka mesta, upozornila, že od 01.01.2020 sa rušili  

rezervné fondy a z toho dôvodu by to bol metúci názov, môže sa to nazývať napríklad strojové 

vybavenie, strojové zabezpečenie Technické služby, lebo nedá sa uprieť MsZ oprávnenie 

zriaďovať peňažný fond. Spýtala sa, že tak ako má byť riešená jeho tvorba, ako je navrhnutá, asi 

odpadáva. 

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá jej odpovedal, že to bol iba 

návrh, kde k tým zdrojom prísť. 

Ing. Simona Štepanovicová hlavná kontrolórka mesta povedala, že samostatný rozpočtový 

programu má byť v rámci rozpočtu a nevie si celkom predstaviť, že čo by to malo znamenať,  lebo 
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rozpočet na daný rok sa zostavuje práve s tým, že sú dané konkrétne položky so sumami,  ktoré sa 

budú daný rok naozaj používať. No nejako tam alokovať na nejakom prvku, to sa vôbec nemôže. 

Dodala, že dnes počula iné informácie, o vzniku tohto materiálu. 

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá jej odpovedal, že by to uzavrel 

s tým, že pracovná skupina dá dohromady materiál a potom by ju poprosil o spoluprácu, aby to 

spĺňalo práve tieto veci o ktorých teraz pani kontrolórka Ing. Simona Štepanovicová hovorí. 

Povedal, že jeden z dôvodov prečo sa materiál nedotiahol dokonca bolo, že sa pri tom narazilo na 

rôzne prekážky takéhoto administratívneho charakteru, ako ho nazvať. 

Ing. Simona Štepanovicová hlavná kontrolórka mesta povedala, že vieme ako hovorí zákon, že čo 

sa týka vlastne poplatku za komunálny odpad,  že sa má vyberať vlastne v takej výške,  aby pokryl 

reálne náklady na odpad. Prebytky de facto by tam nemali vzniknúť.  

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá jej odpovedal, že ale zase 

nejaký ten fond by sa podľa neho tvoriť mal preto,  lebo ten odpad sa musí s niečím zberať. Buď 

budú finančné prostriedky vznikať na základe odpisov techniky, ktorá sa zakúpi alebo inou formou, 

ktorá by umožňovala kumulovanie peňazí a vytváranie tých zdrojov. Teraz kupujú jedno auto 

z envirofondu, ale takýchto financií nie je veľa, alebo sú nedostačujúce. Myslím si, že aj z toho 

poplatku za odpad by sa malo generovať niečo, čo tú techniku bude zabezpečovať. 

Primátor mesta povedal, že si myslím, že sa tu asi hovorí o dvoch veciach. Asi sa zhodneme na 

tom a o tom bola dnes dobrá debata na rade primátora, že treba takýto fond urobiť. Keď si pozrieme 

v tabuľke prehistorické čísla k jednotlivým zariadeniam, je to príšerné, ale asi všetci sa zhodnú na 

tom,  že takéto prostriedky treba kumulovať. Bol by, ale veľmi opatrný do tohoto vzťahovať 

poplatky respektíve financie alebo finančného operácie za komunálny odpad. Tam je to 

jednoznačne stanovené, čo sa môže robiť, to znamená ako hovorí pani kontrolórka, aby to bolo 

jedna k jednej. Teda čo potrebujeme, to musíme vybrať a ani euro naviac. Dodal, aby sa to riešilo 

cez nejaký iný nástroj, ako napĺňať nejaký fond, ktorý sa nebude nazývať rezervným, lebo vieme 

všetci teda, že treba niečo s týmto začať robiť, lebo je to zlé. 

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá povedal, že je to na dlhšiu 

debatu. 

Primátor mesta povedal, že áno ale nejaké rámce si musíme nastaviť, že ako k tomu budeme 

pristupovať. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že on by iba doplnil, že m. p. o. TECHNICKÉ 

SLUŽBY Stará Turá má majetok, ktorý odpisuje a je to výdavok za peniaze, ktoré sme investovali 

v minulosti. Teraz musíme vynaložiť peniaze do strojov, ktoré budeme používať v budúcnosti. 

Z toho dôvodu je to zle nazvané prebytok, lebo v skutočnosti je to niečo,  čo síce máme zaúčtované, 

ale teraz to potrebujeme vynaložiť. Príklad, že ak sa rozhodneme, že ideme robiť inováciu zberného 

dvora, ktorá súvisí so zberovým odpadom a s nejakými zariadeniami, ktoré sa využívajú pre 

separáciu odpadu, tak to neznamená, že teraz na jeden rok, keďže to bude miliónový investícia 

zvýšime poplatky 10-násobne a po investíciu zase znížime 10-násobne, lebo sme mali tento rok 

taký výdavok. Povedal, že materiál takto navrhnutý, je zle zadefinovaný a je to na pracovnú 

skupinu. 

Ing. Simona Štepanovicová hlavná kontrolórka mesta povedala, že v oprávnení zastupiteľstva je 

zriadiť fond, ktorý sa na návrh pána primátora nebude volať rezervný, ale sa bude volať úplne inak, 

bude zjavné, že to je určené teda na strojové zariadenia pre m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará 

Turá s tým ale, že tá tvorba ktorá teraz napísaná v napísaná v textovej časti nie je vhodná. 

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá povedal, že je to zle 

naformulované, ale myslené je to tak, ako povedal poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár, že súčasťou 

kalkulácie sú pre podklady pre určenie výšky poplatkov sú aj odpisy, lebo odpisy sú výdavkami 
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respektíve sú náklady. Išiel by týmto smerom, lebo tie prostriedky sa jednoducho musia niekde 

tvoriť.  

Ing. Simona Štepanovicová hlavná kontrolórka mesta povedala, že od MsZ závisí, ako sa bude 

nakladať s prebytkom rozpočtu za daný rok. Spýtala sa, že keď si pozerala súpis strojového 

zariadenia, kde bolo 45 položiek, tak 12 z nich sa už neodpisujú. Zostáva tam 33 a z toho 16 z nich 

je v zelených číslach, či sú použiteľné. 

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá povedal, že áno no iba do 

určitej doby.  Nie sú predmetom tej prvotnej skupiny, ale do 10 rokov je predpoklad, že sa budú  

musieť jednoducho vymeniť.  

Ing. Simona Štepanovicová hlavná kontrolórka mesta sa spýtala, že 17 strojov, ktoré sú 

v červených číslach, či každé jedno je potrebné, aby bolo nahradené. 

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá povedal, že áno. Dodal, že 

môže sa stať, že sa kúpi nie 17 strojov, ale iba 12 a tie budú použiteľné na viacero účelov. 

V súčasnej dobe majú stroje, ktoré sa používajú na viaceré účely. Minulý rok kúpili zametacie auto, 

ktoré v lete zametá a v zimnej robí zimnú údržbu komunikácií. Takisto traktory, s ktorými v lete 

chodia kosiť popri cestách trávu, v zime majú radlice, odhŕňajú sneh a posýpajú s nimi 

komunikácie. Takže, sú to viacúčelové mechanizmy. No keby sa všetky veci mali robiť s jedným 

traktorom, tak by sa to nedalo kapacitne stíhať,  preto potrebujú mať minimálne 2-3 traktory. 

Ing. Simona Štepanovicová hlavná kontrolórka mesta sa spýtala, že v tomto roku posielala materiál 

ohľadom úveru z envirofondu, kde je úročenie 0,1 % ročne a teraz od septembra 2024 je vyhlásená 

nová špecifikáciu a je to aj pre oblasť odpadového  hospodárska.  Konkrétne je tam napríklad  aj 

nákup traktora, jeho príslušenstva a podobné veci, že či sa niekto pozeral aj na túto možnosť. 

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá povedal, že áno.  Pozerali sa 

na to a aj nad tým uvažovali. Potrebovali kúpiť k traktoru kosu, čo je mulčovač s výložníkom,  ale 

nedal sa kúpiť samotne, ale iba s traktorom, ktorý v tejto chvíli nepotrebujú. 

Ing. Simona Štepanovicová hlavná kontrolórka mesta sa spýtala, že v tabuľke vidí tam 10 000 € 

predpokladaná hodnota v položke číslo 18 – traktor, či by sa za tú cenu teraz dal kúpiť.  

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá povedal,  že tento typ traktora 

sa dnes za tú cenu už nedá kúpiť. Tie čísla tam nahadzoval kolega, ale dnes za 10 00 € určite traktor 

nekúpite. 

Ing. Simona Štepanovicová hlavná kontrolórka mesta sa spýtala, či m. p. o. TECHNICKÉ 

SLUŽBY Stará Turá má vlastné zdroje, lebo aj v zákone je napísané, že príspevková organizácia 

má pri obstarní hmotného a nehmotného majetku používať prednostne vlastné zdroje a pokiaľ ich 

nemá k dispozícii, tak zriaďovateľ poskytne príspevok. 

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá povedal,  že áno má 

z podnikania, lebo si zradili podnikateľskú  činnosť. No nie sú dostačujúce na to, aby kúpili 

napríklad zvozové auto, ktoré má hodnotu 285 000 € s DPH.  

Ing. Simona Štepanovicová hlavná kontrolórka mesta povedala, že nemyslí na pokrytie celej sumy. 

Niekedy aj akumulácia na tom peňažnom účte, fonde môže niečo pokryť. 

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá povedal,  že m. p. o. 

TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá má nejaké svoje zdroje a ušetrené peniaze, ktoré boli rátané na  

pokrytie bežných výdavkov a sa nespotrebovali. Dali by sa určitým rozpočtovým opatrením 

previezť a tak  zrealizovať kúpu. Otázkou, by bolo či to musia byť kapitálové výdavky, alebo 

bežné, keď sa jedná o kúpu stroja.  

Poslanec Ing. Peter Pecho  povedal, že na záver dodá, že poradná rada pre m. p. o. TECHNICKÉ 

SLUŽBY Stará Turá bola zriadená a zaoberá sa tým, čo tu bolo načrtnuté, ako napojiť ich rozpočet 

na rozpočet mesta, čo najadresnejšie a najpriamejšie. Otázka, či šetriť na techniku je v zásade 

zodpovedaná, lebo už od minulého roka vieme,  že musíme. Ak si predstavíme, že tie autá nemáme 
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a musia sa prenajímať, tak okamžite by bola cena prenájmu zarátaná do výšky poplatku. Proste si 

na techniku musíme našporiť. Toto je prvý návrh, ako to spraviť. Poradná rad sa párkrát stretla 

a pracuje sa na tom, lebo v rozpočte je cena odpadu minimálne na dvoch miestach a to ešte treba 

väčšiu predstavivosť a kreativitu, aby to človek vedel zrátať. Pán Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. 

TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá pripravil daný materiál, lebo ak sa o tom má baviť,  potrebuje 

sa vedieť aké vozidlá máme, v akom sú stave. Keď sa bude vedieť napojenie na rozpočet,  potom 

sa pozrie na to, že ako sa s tou technikou do budúcna  narábať. Či mať 10 rovnakých strojov, 

nejakých multifunkčných, alebo mať dedukované stroje na konkrétnej činnosti, lebo na to 

odpovedať sa nevie.  

Primátor mesta povedal, že treba urobiť nejaký mešec peňazí,  nagenerovať ho legitímnym a 

normálnym spôsobom. Povedal, aby sme boli rady, že máme m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY 

Stará Turá, pretože niektorého okolité samosprávy ich nemajú a robí im tieto služby niekto iný a 

majú svoje trápenia. My máme tiež, ale cez m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá vieme  

flexibilne a operatívnejšie riešiť problémy, ktoré tu vznikajú a ktoré sme si žiaľbohu za tie roky v 

podstate nahromadili. Dodal, že keby sa to teraz neriešilo, tak problém by bol o niekoľko rokov 

oveľa vypuklejší. Poďakoval sa pánovi Petrovi Moravčíkovi riaditeľovi m. p. o. TECHNICKÉ 

SLUŽBY Stará Turá za informáciu.  

 

Poslanci nemali ďalšie pripomienky ani protinávrhy. 

 

8. Návrh programového rozpočtu mesta Stará Turá na obdobie 2025 – 2027 

 

Informáciu podal Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ. V 

súlade s ustanovením § 9 ods. 4 zákona č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov mesto Stará 

Turá predkladá MsZ zobrať na vedomie návrh predbežnej verzie rozpočtu mesta na rok 2025.  

Predložený návrh rozpočtu na rok 2025 sa zameriava na potreby a záujmy občanov mesta. Mesto 

Stará Turá pre rok 2025 navrhuje vyrovnaný rozpočet.  

 

Členovia Komisie pre ekonomiku, majetok mesta a podnikanie pri MsZ mesta Stará Turá 

prerokovali návrh programového rozpočtu mesta Stará Turá na rok 2025. Diskusií bola podrobená 

kompletná príjmová časť rozpočtu a z veľkej časti aj výdavková časť rozpočtu (najmä transfery 

mestským organizáciám). Členovia komisie zobrali na vedomie doplňujúce informácie a materiály 

poskytnuté zamestnancami MsÚ, riaditeľom m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá Petrom 

Moravčíkom a riaditeľkou m. p. o. Dom kultúry Javorina Stará Turá Bc. Evou Adámkovou.  

Vzhľadom na nedostatok informácií o vývoji podielových daní na rok 2025 a nedoriešeného 

mechanizmu financovania materských škôl nie je možné v tejto chvíli zostaviť konečný rozpočet 

mesta Stará Turá na roky 2025-2027. Aktuálny návrh rozpočtu je navrhnutý síce ako vyrovnaný, 

obsahuje však príjmy, ktoré sú v tomto momente ešte neisté, napr.: 211 Príjmy z podnikania 

(48 000 €), 322 refundácia výdavkov prestavby školy na MsÚ (234 770 €), 233 Príjem z predaja 

pozemkov (30 000 €). Členovia komisie sa zhodli na existujúcom riziku, že predložené príjmy 

rozpočet na rok 2025 nebudú schopné kryť všetky výdavky mesta Stará Turá, preto bude musieť 

dôjsť k jeho ďalšej korekcii. Na strane výdavkov mali členovia komisie výhrady najmä na členenie 

výdavkov do jednotlivých prvkov m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá a m. p. o. Dom 

kultúry Javorina Stará Turá, ktoré nemusia úplne presne zodpovedať skutočnému plneniu, pretože 

najmä osobné náklady zamestnancov by sa mali presnejšie rozdeliť podľa toho, s ktorým prvkom 

rozpočtu súvisia. To spôsobuje skutočnosť, že relevantnosť vynaložených výdavkov pre jednotlivé 

prvky je veľmi náročné vyhodnotiť.  
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Členovia komisie navrhli MsÚ pripraviť nové VZN o podmienkach určovania a vyberania 

miestnych daní, v ktorom sa zvýši daň z nehnuteľností o mieru inflácie v roku 2024 podľa 

Štatistického úradu SR. Tento návrh bol členmi komisie jednohlasne schválený.  

Členovia komisie ďalej odporúčajú mestu Stará Turá rozanalyzovať príjmovú časť rozpočtu v 

sekcii 212 „Príjmy z vlastníctva“ - riadok „Nájomné Technotur“ a tento riadok uvádzať ako 

súčtový riadok nájmov jednotlivých budov, ktoré budú uvedené na osobitných riadkoch v tejto 

sekcii.  

Zamestnanci MsÚ predložili návrh mesta na analytickú evidenciu príjmov a výdavkov na správu 

školských objektov, s ktorým členovia komisie súhlasili.  

Na základe uvedeného Komisia pre ekonomiku, majetok mesta a podnikanie  pri MsZ mesta Stará 

Turá odporúča MsZ zobrať na vedomie návrh programového rozpočtu mesta Stará Turá na obdobie 

2025-2027.   

 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár a predseda Komisie pre ekonomiku, majetok mesta a 

podnikanie  pri MsZ mesta Stará Turá informoval, že členovia komisie navrhli MsÚ pripraviť nové 

VZN o podmienkach určovania a vyberania miestnych daní, v ktorom sa zvýši daň z nehnuteľností 

o mieru inflácie dlhodobo. V roku 2024  vychádza inflácia 2%. V minulom roku, keď sa navyšovali 

dane z nehnuteľností, tak to bolo významnejšie, pretože tie dva roky predtým bola inflácia 

vysoká.  Tento predkladaný rozpočet je vnímaný ako prvý návrh. V príjmoch rozpočtu sa ráta s  

refundácia výdavkov prestavby školy na MsÚ 234 770 €, ktorá nie je zatiaľ schválená a ak by ju 

mesto nedostalo, tak by nastal problém, ako by sa financovali v budúcom roku investičné akcie, 

okrem iného i zaradenie domu pre seniorov. Členovia komisie navrhli, so sumou 234  770 € 

v rozpočte na budúci rok nerátať, alebo zostaviť rozpočet, kde táto suma by bola v prebytku. 

Informoval, že zo zasadnutia komisie je vyhotovená zápisnica a každého poslanca vyzval, aby ho 

mohol konfrontovať a na najbližšom zasadnutí komisie bude ďalšie čítanie rozpočtu na rok 2025 

s výhľadom na roky 2026 a 2027. Navrhol, aby sa k nemu spravilo samostatné pracovné  stretnutie.  

Primátor mesta povedal, že s tým súhlasí.  

 

Poslanci nemali ďalšie pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 9 Adamkovič, Antálek, Durcová, Gondár, Kulíšková, 

Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 15 – 21/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá prerokovalo Návrh programového rozpočtu na rok 2025 

s výhľadom na obdobie 2026 - 2027 a tento berie na vedomie. 

 

Z rokovacej miestnosti odišiel poslanec Ing. Peter Pecho o 15:09 hod.. 
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9. Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky 

 

Informáciu podal   primátor mesta.  Dôvodom návrhu vyhlásenia dobrovoľnej zbierky je získanie 

finančných prostriedkov na charitatívny účet mesta. Zbierkou získané prostriedky budú použité 

výlučne na uvedený účel v zmysle Zásad pre poskytnutie pomoci z charitatívneho účtu mesta Stará 

Turá, napr. na poskytnutie sociálnej pomoci občanom pri postihnutí živelnou pohromou, pri 

náhlom úmrtí rodinného príslušníka v sociálne odkázanej rodine, na preklenutie vážnej sociálnej 

situácie osobám s ťažkým zdravotným postihnutím ako aj na ich mimoriadne zvýšené náklady 

spojené s liečbou alebo rehabilitáciou, na pomoc jednotlivcom a rodinám v sociálnej núdzi, na 

podporu mimoškolských aktivít pre deti zo sociálne znevýhodnených rodín a podporu rozvíjania 

talentu pre nadané deti zo sociálne znevýhodnených rodín. 

 

Poslanci nemali žiadne pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 8 Adamkovič, Antálek, Durcová, Gondár, Kulíšková, 

Lukáčová, Medňanský, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 16 – 21/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá prerokovalo na svojom zasadnutí návrh vyhlásenia 

charitatívnej dobrovoľnej zbierky, počas trvania Vianočného trhu na Námestí Slobody v 

Starej Turej dňa 14.12.2024 a týmto schvaľuje vyhlásenie dobrovoľnej. 

 

Do rokovacej miestnosti sa vrátil poslanec Ing. Peter Pecho o 15:11 hod.. 

 

10. Rôzne 

 
10.1.Návrh rozpočtových opatrení a prehľad zrealizovaných rozpočtových opatrení k VII. zmene 

rozpočtu mesta pre rok 2024 (dodatočný materiál) 

 

Informáciu podal Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ V súlade 

s ustanovením §14 ods. 1 a ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov oddelenie ekonomiky a majetku Mestského 

úradu Stará Turá predkladá mestskému zastupiteľstvu dodatočné rozpočtové opatrenie k VII. 

zmene rozpočtu mesta Stará Turá na rok 2024, ktorým je reflektovaná znížená čiastka podielových 

daní v príjmovej časti VI. zmeny rozpočtu o sumu 116.000 €. Rozpočtovým opatrením č. 20240062 

sa ponižujú pomerovým mechanizmom výdavky škôl financovaných z originálnych kompetencií 

mesta v celkovej výške 30.000 €.  

Rozpočtové opatrenie č. 20240062 je návrh rozpočtového opatrenia, ktorého schválenie je v 

kompetencii mestského zastupiteľstva.  
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Povolené prekročenie a viazanie výdavkov v rámci schváleného rozpočtu, a to znížením výdavkov 

na nasledovných položkách programového rozpočtu:   
 

9.1.1 Prvok: MŠ Hurbanova 153 - 15 000 €  
položka: odvody, eko. klasifikácia 620; Typ: B; suma - 5 000 €  

položka: bežné transfery, eko. klasifikácia 640; Typ: B; suma - 10 000 €  

9.1.2 Prvok: Školská jedáleň pri MŠ - 4 000 €  
položka: tovary a služby, eko. klasifikácia 610; Typ: B; suma - 2 000 €  

položka: tovary a služby, eko. klasifikácia 620; Typ: B; suma -    500 €  

položka: tovary a služby, eko. klasifikácia 630; Typ: B; suma - 1 500 €  

9.3.1 Prvok: Základná umelecká škola - 7 000 €  
položka: tovary a služby, eko. klasifikácia 630; Typ: B; suma - 6 400 €  

položka: bežné transfery, eko. klasifikácia 640; Typ: B; suma -    600 €  

9.6.1 Prvok: Centrum voľného času - 4 000 €  
položka: tovary a služby, eko. klasifikácia 630; Typ: B; suma - 3 820 €  

položka: bežné transfery, eko. klasifikácia 640; Typ: B; suma -    180 €  

 

Z rokovacej miestnosti odišiel primátor mesta o 15:16 hod.. 
 

V príjmovej časti rozpočtu na rok 2024 neboli podielové dane adresné. Zníženie podielových daní 

na strane príjmov ovplyvňuje aj časť výdavkov v programe 9. Program: Vzdelávanie  

Toto rozpočtové opatrenie znižuje výdavky bežného rozpočtu, výsledkom čoho sa zvýši výsledné 

rozpočtové hospodárenie o sumu 30 000 €. 

 

Poslanci nemali žiadne pripomienky ani protinávrhy. 

 

Zástupca primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom 

materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 9 Adamkovič, Antálek, Durcová, Gondár, Kulíšková, 

Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 17 – 21/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 20240062 (Zníženie 

výdavkov škôl a školských zariadení). 

 

Do rokovacej miestnosti sa vrátil primátor mesta o 15:21 hod.. 

 

11. Interpelácie poslancov 

 

Primátor mesta sa spýtal poslancov, či majú otázky, alebo pripomienky. Nikto sa neprihlásil. 

Informoval, že za posledné obdobie sme dostali v rámci Mestského úradu a mesta dve pozitívne 

správy. Výbornou správou je to, že mesto získalo ocenenie ZlatyErb.sk za prvé miesto. Je to  
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pozícia, ktorá je stále na popredných miestach a to prvé, druhé a tretie miesto a opakuje sa. 

Znamená to, že je tu ambícia a snaha v tejto oblasti pracovať zodpovedne a seriózne. Ocenenie 

udeľuje skupina inštitúcií a cieľom projektu je podporovať informáciu samospráv, dávať 

inovatívne riešenia a pomáhať občanom cez webové aplikácie,  webové stránky a sídla samospráv 

dohľadať to, čo potrebujú.  Takže pre neho je to veľmi dobrá správa a buďme hrdí, že Stará Turá 

tieto pozície obhajuje a je to znak toho, že mesto má snahu byť v týchto videniach verejnosti na 

popredných miestach. Za týmto úspechom stojí pán kolega Ing. Marek Miklovič správca 

informačnej siete MsÚ so svojim tímom v úzkej spolupráci so zástupcom primátora  Jakubom 

Martinom Adamkovičom, ale aj s ostatnými kolegami na MsÚ a bola to tímová práca. 

Na stole pri zástupcovi primátora je druhé ocenenie za Európsky týždeň mobility. Ako všetci  dobre 

vedia prednedávnom sa konala celotýždenná akcia, je to európska iniciatíva, ale v poslednom 

ročníku sa do nej zapájali aj mestá mimo Európy. Podstatné je to, že v rámci Slovenska do toho 

vstúpilo niekoľko organizácií vrátanie niekoľkých samospráv a Stará Turá bola vyhodnotená ako 

najúspešnejšia v tejto aktivite. Myslí si, že kto sa pohyboval v priestoroch  mesta, tak vnímal tú 

atmosféru, že ten týždeň bol taký bohatý a že to tu žilo. Ocenenie, tak ako dostal  sprostredkované 

od generálneho riaditeľa slovenskej agentúry životného prostredia, bolo za  činnosť mesta, ktorá 

bola zameraná širokospektrálne. Bolo tam množstvo aktivít, v ktorých sa mnohí ľudia našli. 

Spomedzi samospráv aj veľkých Stará Turá, jedna menšia samospráva ale stále významná získala 

významné ocenenie  a to prvé miesto za svoj prístup za aktivity, ktoré prebiehali v rámci mesta. Za 

tým sú konkrétni ľudia a to najmä Aďka Michalcová asistentka primátora MsÚ, ktorá vlastne to 

všetko zastrešovala.  Ale bolo tam veľa iných ľudí, ktorí na tom participovali a to MsP, m. p. o. 

TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá, m. p. o.  Dom kultúry Javorina Stará Turá, zamestnanci MsÚ, 

školy, škôlky, CVČ, basketbalisti a malo to veľký záber ľudí a tí ľudia boli do toho vtiahnutí a 

malo to svoje čaro. Mesto má svoj zvuk, pretože okrem iného, keď sa včera bavil o niektorých 

veciach, tak mesto bolo pertraktované, ale v tom dobrom zmysle slova, aj z hľadiska CAF-u, čo je 

projekt zvyšovania kvality na MsÚ. Aj keď mesto je v úvodných štádiách, tak má celkom dobré 

renomé. Poďakoval sa všetkým, ktorí sa angažujú v týchto veciach a robia dobré meno nielen MsÚ 

ako takému, ale aj cez mestské organizácie, spoločnosti,  školy a vďaka tomu má mesto svoje 

renomé a zastane si tu svoju pozíciu v rámci nielen samospráv na Slovensku. Je na týchto ľudí 

hrdý. Treba tu spomenúť i pána Michala Mazánika odborníka na verejnú dopravu a urbanizmus, je 

to  mladý muž, ktorý tu bol v rámci Európskeho týždňa mobility a ktorý tu formou prednášky 

ukazoval svoje videnie sveta z hľadiska verejného priestoru dopravy a mobility ako takej. 

Apeloval, že do budúcna je dobré, ak to časový aspekt dovoľuje, prísť sa pozrieť na tieto veci, prísť 

sa v podstate zviditeľniť a nakuknúť na aktivity,  ktoré sú častokrát možno ťažšie pripravované, 

ale potom o to to viacej teší, že sa vydaria.   

Spýtal s poslancov, či majú nejaké otázky alebo pripomienky. 

Poslankyňa RNDr. Marianna Lukáčová informovala, že na ulici Gen. M. R. Štefánika prebiehajú    

stavebné práce pri potravinách. Došlo tam k zatvoreniu cesty, nedá sa tam prejsť autom ani na pešo 

a je to tam špinavé. Spýtala sa, že keď to ukončia, či niekto bude zodpovedný, kto to uprace a bude 

to dané do pôvodného stavu,  alebo proste odídu a zostane to tam tak, v takom stave v akom to je.  

Primátor mesta jej odpovedal, že zhotoviteľ má povinnosť, dať to do pôvodného stavu respektíve 

aby to upratoval. 

Poslankyňa RNDr. Marianna Lukáčová informovala, že on to ani neohlásil, tak preto sa pýta, že či 

to niekto skontroluje,  že to bude v pôvodnom stave, alebo to tak zostane. 

Zástupca primára Jakub Martin Adamkovič povedal, že ak sa k tomu môže vyjadriť, tak sa o tom 

rozprávali na Komisii pre výstavbu a životné prostredie pri MsZ mesta Stará Turá. Tento podnet 

bol vlastne v rámci tejto komisie posunutý relevantnému orgánu,  ktorý by sa tomu mal v blízkej 

dobre predpokladá zaoberať.  Ohlášky rieši stavebný úrad, samozrejme sa na to pozrie. Čo sa týka 
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čistoty komunikácie, tak tam je štátny odborný dohľad nad pozemnými komunikáciami, ktorý by 

sa tým mal zaoberať  v prípade, že by zhotoviteľ komunikáciu neočistil a neuviedol do pôvodného 

stavu. 

Poslankyňa RNDr. Marianna Lukáčová povedala, že sa pýta preto, lebo sa blíži obdobie, kedy bude  

pršať a bude tam špina. Či tam bude vôbec možné tade prejsť,  či to bude uvedené do pôvodného 

stavu  a či to niekto skontroluje.  

Zástupca primára Jakub Martin Adamkovič jej odpovedal, že verí tomu, že áno. 

Poslankyňa RNDr. Marianna Lukáčová sa poďakovala. 

Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová informovala, že keď chodí po Starej Turej, tak veľa občanov 

sa jej pýta na tržnicu. A preto by chcela položiť zopár otázok. Povedala, že sa už rozprávala aj 

s pánom Petrom Moravčíkom riaditeľom m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá, ktorého sa 

spýtala, koľko stojí miesto na tržnici. Poprosila ho, aby jej odpovedal. 

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá jej odpovedal, že neviem 

presne koľko stojí, lebo si nepamätá všetky ceny z cenníka, ale dodal, že cenník  je umiestnený 

priamo na tržnici a aj na ich webovej stránke. Nevie na tú otázku v tejto chvíli odpovedať.  Je to 

rozčlenené podľa toho, či ten predávajúci predáva svoje výrobky, alebo svoje  produkty zo stola, 

ktorý tam je,  alebo z voľného priestoru, ktorý tam na tržnici je. Stanovená je cena za m2 a poplatok 

sa odvíja od plochy, ktorú predávajúci zaberá.  

Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová povedala, že bude mať viac otázok, čo sa týka tržnice. Ďalej 

informovala, že ľudia sa jej pýtajú,  že kto dáva povolenie na to, aby sa tam mohlo predávať. 

Dodala, že niekto si dal žiadosť a nebolo mu do dnešného dňa odpovedané. Nevie kto to je, aký 

človek. 

Zástupca primátora Jakub Martin Adamkovič jej odpovedal, že tieto žiadosti, sú konkrétne riešené 

na oddelení pre ekonomiku a majetok mesta MsÚ. 

Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová povedala, že ďalšia vec ktorá sa toho týka je, že na tržnici 

býva neporiadok. Ľudia sa pýtajú, či by sa s tým nedalo niečo spraviť. Tiež o tom už debatovala s 

pánom Petrom Moravčíkom riaditeľom m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá, že či by sa 

tam nejaké mreže nedali spraviť, aby sa tam nemohli dostávať večer bezdomovci alebo mladí,  ktorí 

sa tam opíjajú. Bolo jej povedané, že projekt na to je. Poprosila ho, aby jej odpovedal. 

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá informoval, že celý tento 

problém, okolo tržnice vznikol preto, lebo opakovane sa občania sťažujú na to, že tam býva  

neporiadok, že sa tam zdržujú rôzne živly, po večeroch tam mládež robí si diskotéky, zábavy 

a podobne. Prijali sa nejaké opatrenia a z toho potom vyplýva aj to, že tomu dotyčnému pánovi 

ktorý zrejme tú otázku položil, alebo občania v jeho mene, to už nevie ako, zisťujú, že prečo 

nedostal povolenie. Vzniklo to z toho, že opakovane sa ľudia sťažujú najmä tí obyvatelia ktorí 

bývajú v bytovom dome na ul. Gen. M. R. Štefánika č. 366  pri námestí,  ktorí to tam musia znášať 

po večeroch. Z toho dôvodu vysťahovali sa odtiaľ stoly, ktoré neboli používané, aby sa tam 

bezdomovci nemali kde ukladať, lebo spávali v nich. Zrušil sa tam prívod elektriny mimo 

prevádzkových hodín tržnice, aby si tam niekto nemohol zapojiť magnetofón, alebo iný zdroj 

hluku. Samozrejme by bolo najlepšie uzatvoriť tržnicu mimo prevádzkových hodín no v týchto 

časoch, ktoré teraz sú, myslí nedostatkoch finančných prostriedkov sa to nedá. Na  uzatvorenie 

tržnice sa  nechala vypracovať cenovú ponuka pred dvomi rokmi a tá prišla vo výške 20 000 €. 

Čiže už od vtedy sa to ťahá, lebo jednoducho nie sú  na to prostriedky. m. p. o. TECHNICKÉ 

SLUŽBY Stará Turá, sa to snaží čistiť, no nie vždy sa to darí v takej kvalite, ako by si to aj sami 

predstavovali.  Hlavne je to tým, bezdomovci alebo neprispôsobiví občania tam trvale znečisťujú 

ten priestor. Snaha je to udržovať v čistote, aby to bolo prevádzky schopné, ale nie  vždy sa to darí. 

Opatrenia sa prijali, MsP vynaložila úsilie na to, aby títo ľudia boli odtiaľ nejakým spôsobom 

vylúčení. K tomu predaju sa vyjadri, že tam šetrením, bolo zistené, že daný pán ktorý tam predával 
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svoje výrobky, mal neplatné povolenie a on mu osobne povedal, že na druhý deň nech  nechodí 

predávať, pretože to povolenie musí mať.  m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá ako  

prevádzkovateľa tržnice kontroluje hygiena a pokiaľ predajcovia nemajú to povolenie, tak oni  ako 

prevádzkovateľ dostanú za to ponuku. Bolo v piatok a on prišiel v sobotu predávať a MsP ho odtiaľ  

vylúčila. 

Ing. Ľubomír Málek náčelník MsP informoval, že bolo sedenie s Petrom Moravčíkom riaditeľ m. 

p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá, pánom primátorom mesta a vedením mesta k tomuto 

problému. Povedal, že ten pán nemal platné povolenie na predaj, napriek tomu predával, tak ho 

MsP mu uložila blokovú pokutu a poslala ho preč. Na základe tohto, prakticky vznikli všetky tieto 

reči na Facebooku, že má zakázané od mesta predávať. Na spomínanom sedení sa navrhli tri veci 

čo by sa dalo také urobiť. Jedna z vecí bola, že tam si chodili bezdomovci dobíjať v noci mobily, 

tak sa odpojila elektrika, ďalej sa odpojila voda, v ktorej sa umývali a odniesli sa stoly v ktorých 

spávali. MsP ich odtiaľ  vyhadzovala, no je to nekonečná činnosť. Za posledné tri mesiace vykonali 

viac ako 250 kontrol a 80 - krát boli bezdomovci vykázaní. Nechcú, aby sa opakovalo to čo 

v minulosti, že tam vyťahovali mŕtveho bezdomovca z plechového stola, kde spávajú. Keď sa dali 

stoly preč, tak za posledný týždeň tam neboli ani raz. V noci tam chodia na kontroly minimálne tri 

až krát štyrikrát.  Zlepšilo sa to takýmito čiastočnými opatreniami. Samozrejme najlepšie by bolo, 

keby sa to zamrežovalo. 

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ povedal, že na otázku 

prečo nebolo vydané povolenie danému občanovi odpovie. On si podal žiadosť o vydanie 

povolenia, keď mu skončilo prvé právoplatné a bolo to v čase, keď zamestnankyňa ktorá má túto 

agendu na starosti, bola na OČR. Zastúpiť ju nemal kto, lebo on ako vedúci oddelenia participoval 

na rozpočte, rozpočtových opatreniach a výročnej správe. Osobne s ním telefonoval a poprosil ho 

o strpenie, že keď pracovníčka príde z OČR, tak povolenie vystaví. Povolenie je už vystavené 

a telefonicky bol o tom informovaný, ale ho upozornil na to, aby žiadosť o vystavenie povolenia 

vždy dával zavčasu, lebo tiež sú dané lehoty na jeho vystavenie, ktoré sa dodržali, takže zbytočne 

sa sťažuje. 

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá povedal, že sa šíria informácie, 

že tržnica je zavretá. Problém je, že momentálne nie je záujem zo strany predávajúcich tam 

predávať a nevie prečo. To už nechá na klebety, alebo zváženie ľudí, ktorí možno o tom vedia 

prečo. Informoval, že aj pani Bc. Evka Adámková riaditeľka m. p. o. Dom Kultúry Javorina Stará 

Turá nejakým spôsobom aktivizovala, tých ktorí kedysi záujem mali predávať. Dúfa, že  časom sa 

to vráti do starých koľají,  že tržnica bude slúžiť tomu, na čo bola určená. 

Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová sa poďakovala za odpovede, ktoré boli poskytnuté občanom, 

ktorí sa pýtali, práve na dané veci.   

Primátor mesta povedal, že na Facebooku sa doslova toľko narozpráva hlúpostí a nezmyslov, ktoré 

sa vyslovene potom pretransformujú do absolútnych bludov. Dodal, že čo kolega Ing. Ľubomír 

Málek náčelník MsP povedal, je pravda. MsP každé ráno a večer mu odovzdáva hlásenia o tom čo 

vykonávajú. Nie je hlásenie, kde by nebolo, že by tam neboli trikrát skontrolovať tržnicu.  MsP 

odtiaľ  tých ľudí vyženie a nemôže tam stáť a dávať pozor, či tam znova prídu. Povedal, že 

konkrétnemu človeku tam skončila platnosť na predaj  30.9.2024.  Spýtal sa, aká je jeho 

zodpovednosť, keď v podstate on čaká kým ho v úvodzovkách nenachytáme teda, že či má to 

povolenie alebo nemá. Treba sa zamyslieť nad tým,  že ako sa niektorí predajcovia, možno niektorý 

predajca správa vo vzťahu k tým ostatným. Sú všelijaké informácie a overené informácie, že nie 

všetko je v poriadku.  Znamená to, že aj mesto má  povinnosť vydať oprávnenie, ale asi má aj 

povinnosť v podstate dávať pozor, aby tam tie vzťahy a tá plocha kde sa predáva bola ľudsky 

normálna. Ďalej, ak sa bavíme o mreži na tržnici, tak jedna vec je to finančná záležitosť, ale je tam 

lekáreň.  
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Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová povedala, že by sa to zamykalo keď sa prevádzky zavrú.  

Primátor mesta sa opýtal, že kto to bude otvárať. 

Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová mu odpovedala, že majitelia prevádzok.  

Primátor mesta sa opýtal, že či sa každému dajú kľúče.  Povedal, že si myslí, že je to na prístupe 

ľudí ako takých, lebo všade dávať kamery, všade dávať mreže, všade dávať nejaké dvere, zamykať 

to je ako nonsens, to sa skrátka nedá. Mesto má takisto nejaké svoje možnosti, v rámci ktorých  sa 

môže postupovať. Takže, ak tu niekto hovorí, ako mu bolo ublížené, tak nech sa nad sebou  zamyslí 

a nech si poupratuje pred vlastným prahom. 

Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová mu odpovedala, že to ona od toho pána vôbec nič nepočula. 

Povedala, že jej ľudia vraveli, že mali by sme si šanovať to, čo tu už máme vybudované. Dodala, 

že ona len prednáša veci, ktoré jej občania povedia, aby dostali tú odpoveď, ktorá nie je od nej,  ale  

od kompetentných ľudí. Poďakovala sa.  

Primátor mesta povedal, že ju dostali.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že si myslí, že je veľmi dôležité, že sa to nahlas 

povedalo a všetci kompetentný sa vyjadrili, je to na zázname, občania to pozerajú a dostanú tie 

informácie. Naozaj bolo veľa nepravdivých informácií na Facebooku, ktorý má obrovskú moc  

informačnú. Dodal, že na MsÚ sú zamestnanci, alebo v organizáciách,  ktorí by sa mohli venovať 

a takéto informácie dávať von aj ako oficiálne, keď sa šíri nejaká nepravda, tak by to mohli 

sledovať a v prípade potreby vyvrátiť.  

Primátor mesta mu povedal, že tento príspevok tu bol. No ísť do úlohy, že mesto si bude na 

Facebooku vypisovať s niekým a vyvracať mu jeho hoaxy, tak by tu musel byť niekto zamestnaný 

na plný pracovný úväzok. Súhlasí s ním, aj keď ten príspevok bol na Facebooku,  dajme tú 

informáciu do Staroturianskeho spravodajcu, lebo sú to prevažne starší ľudia, ktorí na tržnicu 

chodia, čítajú ho a dajme tam to, čo tu odznelo. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že by to bolo zverejnené v Staroturianskom 

spravodajcovi. Povedal, že málo predajcov chodí na tržnicu.  Spýtal sa, či m. p. o. TECHNICKÉ 

SLUŽBY Stará Turá a m. p. o. Dom Kultúry Javorina Stará Turá, ktoré majú predaj na tržnici na 

zodpovednosti, či sa tým zaoberali, že prečo tam máme tak málo predajcov. 

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá mu odpovedal, že má 

neoficiálne informácie, že ten predajca o ktorom sa hovorilo, tam vykonával také veci, ktoré tých 

ostatných predávajúcich odradili a dnes sa ich ťažko dostanú naspäť. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že on sa tiež na to pýtal, keď boli vianočné trhy minulý 

rok, ale nebol tam spomínaný predajca, ale iní z remeselných trhov, tak tí požadovali, aby tam bolo 

viacej svetla, aby to bolo označené,  aby to vyzeralo, že keď tam sú predajcovia, že je to otvorené. 

Sťažovali sa, že je tam tma a skoro tam nevidia ľudia na tovar. Predajcovia na Gazdovský trhoch 

hovorili, že by bolo treba nejakým spôsobom skultúrniť ten priestor, rozsvietiť, dať tam nejaký 

nápis, pustiť hudbu, predávať nápoje. Napríklad keď sobotu doobeda idete do Trnavy, tak tam to 

tak funguje. 

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá mu odpovedal, že to robia 

práve tí predajcovia, čo to tam predávajú a ponúkajú. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že my ako organizátori, by sme mali na tom 

popracovať a zamyslieť sa, či z toho nespraviť niečo pravidelné, nejako ich nalákať, rozprávať sa 

s potenciálmi predajcami. Na Remeselné trhy každý rok chodí množstvo predajcov, ktorí sú možno 

aj lokálni. Nemali by sme povedať a pristúpiť na to, že ty predajcovia tam nechcú byť. Malo by sa 

pre to niečo spraviť. Informoval, že jeden predajca, keď tam bol Envirofes, sústavne vyhadzoval 

do kontajnerov na separovaný odpad, odpad ktorý tam nepatril a viacerí predajcovia  nedodržujú 

zásady nejakej separácie odpadu. 
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Bc. Eva Adámková riaditeľka m. p. o. Dom Kultúry Javorina Stará Turá  povedala, že sa zapojí do 

tejto diskusie. Informovala, že tržnica zíva prázdnotou kvôli nedobrým vzťahom, ktoré tam teda 

boli. Pracovníci z m. p. o. Dom Kultúry Javorina  Stará Turá sa snažili, trochu povzniesť tržnicu a 

začali organizovať Gazdovské trhy. V minulom roku boli občasné s tým, že vždy sa Gazdovský 

trh spropagoval, oslovovali jednotlivých predajcov, pestovateľov z okolia,  aby to boli lokálny. V  

tomto roku od marca po dohode s nimi, tomu dali pravidelnosť, ako oni súhlasili,  že by teda chodili 

pravidelne.  Na tržnici bola veľká tabuľa, kde bola informácia, aby ľudia vedeli, kedy tie trhy budú.  

Začali v jarnom období a je fakt, že v tomto období je málo zeleniny a ovocia, ktorú si miestni 

dopestujú, takže tých predajcov bolo pomenej. Keď tam prišli dvaja, traja predajcovia, tak tam 

neprišli ani zákazníci a nakoniec na tom to zlyhalo. Chodilo málo predajcov a už nechodili žiadny 

zákazníci.  Takže predajcovia, ktorí chodia po iných mestách na okolí uprednostnili tie a na tom to  

fakticky zlyhalo, že nebolo potom už zákazníkov.  Ono je to tak, že na naše Remeselné trhy chodia 

tí, ktorí predajú a tí ktorí nemajú dostatočný zisk na ďalší krát neprídu. Je to jedna vec pohľad toho 

občana, že prečo predajcovia nechodia na tie Gazdovské trhy, ale oni povedia, že kvôli dvom, trom 

hodinám, lebo toľko trvajú sa im neoplatí nakladať plné auto, vykladať. Takže je to zložité a na 

tom to zlyhalo. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, v akých hodinách bývali trhy. 

Bc. Eva Adámková riaditeľka m. p. o. Dom Kultúry Javorina Stará Turá  povedala, že bývali 

v piatok od 14:30 do  17:00 hod.. Preto sa to dalo v piatok,  lebo v sobotu oni chodili  na tie svoje 

stále miesta. Na Myjavu alebo do Nového Mesta nad Váhom a hľadal sa taký nejaký kompromis,   

aby teda aj Starú Turú  do toho vsunuli, tak sa preto zvolil piatok. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že on a jeho všetci kolegovia sú do štvrtej hodiny 

v práci, potom cesta domov, do škôlky. Dodal, že treba to premyslieť,  skúsiť to vymyslieť inak 

a skúsiť iné varianty.  Ľudia hovoria, že chcú trhy a keď sa spravia, tak neprídu, že prečo to tak je.  

Sobota na trhy mu príde ideálnejšia, ako v piatok. 

Bc. Eva Adámková riaditeľka m. p. o. Dom Kultúry Javorina Stará Turá  povedala, že má pravdu,  

lenže v sobotu naozaj tých trhovníkov sem nedostanú, lebo oni v Novom Meste nad Váhom majú 

svojich stálych zákazníkov a oni jednoducho neuprednostnia Starú Turú. Pracne oslovovali 

trhovníkov na Myjave i v Novom Meste nad Váhom, aby prišli na Starú Turú predávať. Niektorí z 

kapacitných dôvodov nechceli prísť,  niektorí z dôvodov tých vzťahov, ktoré na tržnici panovali. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa poďakoval za informácie.  

Poslankyňa Bc. Andrea Kulíšková sa poďakovala m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá za 

osvetlenie pri ich činžiaku ohľadom parkovania. Podlahové osvetlenia bolo nahradené druhými 

svetlami.  

Peter Moravčík riaditeľ m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá jej odpovedal, že je rád, že sú  

spokojní.  

 

Po vyčerpaní programu ukončil primátor mesta zasadnutie MsZ o 15:54 hod.. 

 

Záznam z 21. zasadnutia MsZ je zverejnený na webovej stránke mesta Stará Turá: 

 

https://www.staratura.sk/item/zaznam-21-zasadnutia-mestskeho-zastupitelstva-stara-tura-dna-

23102024/ 

 

 

 

Spracovala : Miroslava Bezáková    ........................................ 

           

https://www.staratura.sk/item/zaznam-21-zasadnutia-mestskeho-zastupitelstva-stara-tura-dna-23102024/
https://www.staratura.sk/item/zaznam-21-zasadnutia-mestskeho-zastupitelstva-stara-tura-dna-23102024/
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V Starej Turej, dňa 07.11.2024 

 

Overovateľka zápisnice: Ing. Mgr. Zdena Pilátová  .......................................... 

 

Ing. Jaroslava Antalová     .......................................... 

    Prednostka MsÚ 

 

PharmDr. Leopold Barszcz     .......................................... 

     Primátor mesta    

 


